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Rassch is appealing his mal-| 'Daily News at the time of the Ed- |:
~ feasance convim‘;g n. He is under a! |
six-month work - ence. Kin- |

kead prosecuted the case. McMahon
said Raasch “had been drinking all!
three times” he made the state-!
ments. !

McMahon testified he considersl'
Brown “a particular friend”, and.
added, “I don't think I have an
enemy on the force unless I made
them today”. :

Yred Strong. city editor of th
St Paul Daily News, the rext wit-
pnest, said: “l would like t¢ make a
statement which I believe has a
direct bearing on this case. I would
like to read it as I wrote it very
painstakingly”.

An argument ensued belween
Connolly and Anderson over
whether Strong should be permitted
to read the statement.

Both =aid they had not seen the

tement and did not know what
wap in it. When Anderson acked,
Strong, *Did aryone try tfo dis-,
suade you from teslifying here'.‘"’
and *Did anybody try to dissuade
you from telling the truth here’.’"i
Strong replied, “The answer js in
the statement”.

Connolly repes. -1 objections to
reading the statemer'. Strong xaid: i
“It concerns an iniimidation, if it,
pleases the board. I think the!
board should hear it™. .

Walter Ryan, atlorney mem’ ar of

the board, atked Strong. “Ar: you
afraid to testify?” Strong recplied,.
*]I am not afraid, despite the at-
tempted intimidation. I will not be
influenced”. .
The board did notpermtt Styong
to read the statement and Strong
protested. Questiioned by Anderson,
Btrong then identified copies of the

of

ward G. Bremer kidnaping.

Strong testi¥ied information in one
'story. January 22,
}received fron™®rown. The article

concerns the delivery of ransom
!inotes at the home of the late Dr.
iH. T. Nippert, 708 Lincoln avenue.
i50ne of the ouster charges against
‘Brown is that he gave the informa-
‘!tion, then confidential, to the r.: ws-
paper.

The witness said he told Thomas
Dabhill, then police chief, and Brown
_{he could not revea} the source of
!

the story. He said Brown berated
' him for it. Asked by Anderson “Are
[you a friend of Mr. Brown?” Strong
‘responded, “Certainly. I've known
'him a great many years.”
| As the hearing adjourned until
.8 A. M. today, Strong refused to
‘reveal the contents of the “intimida-
ition” statement to anyone.

“I know nothing of this purported
intimidation,” Connolly told the
Pioneer Press. *“I{ Mr. Sfrong has
such knowledge it is his duty to
give it to the proper authol‘ities; the
police, our office, or the (punty at-
torney. He refused to give it 10 our

1934, wag not !
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Bipision of Iubestigation
H. 8. Brpartment of Justice

404 Sew York Building . e
Saint Paul, Minnesota
Septendber 25, 1936

7«30

Director
Tederal Buresu of Investigation
¥ashington, D. C.

Dear 3ir: BREKID

Shortly after Williem »_mgnfl__qlrton was sextanced
ip comnection with this case, he was interviswed at the
Ramsey County Jail by Special Agent John V. Anderson of
$his office, at wiich time he advised that the only inform=
atiop he had oconcerning the 5t, Velentine's Dey massacre
was that which he secured from Georgs Cosiz during his
association vith him, snd that this infarmation was givem
him, Boltom, by Gosts over a period of asveral yaarse

=s1$0n stated the following individuals were
fnvolved in the S:;;l‘yim'l Day passacre, that is, the
actual slaying: Georg¥ Gosts, Fred/Durke, mﬁ;mc.
RaySugent, md ons/fomroye Bolton was not positive as te
the last ipdividual, but stated that he bdelisved that this
was '3 corract name, but that he may also have been knowm

as Nouderrye, He advised that Cgnroy.:uas killed in Kew York
with his wife in 1933

3\

B advised that Timals McCrussem, prodabdly dead,
o.n({l’ {mafe the Sweds", whose laust name is probably Moram,
cecupied the Lailding ~aross *he stroet or on the eorner
from the situs of this orime, Bolton edviged that 7 hnay
¥ Moore, Torg"Capizio, erd an §nd{vidual krown es{Shocker,
, were repofted to have burmed the car scugwhere on the Forth
{ Sids of Chicago in this case; that Co. o Gosta told him
N that there was 1o one wearing & police uniform, and that
U\, this was just nc apaper talke Bolt.2a advized that the

)

BRI

RE LTS

S

A
Y
v Ak

story ccneerning a medicine bottle traced to him in eonne

b /,}\“‘ o \(7 sotion with this maszacre was not truo; that it was just ,
N N \ \ & newspaper storye HEXED ™ T e
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/ 7 "slton advised that he 414 pot’:“ange his neme — T
1 1 Bont}%&rttr for any reason connected with the St. R T
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Yelentine's Day massacre; that he changed his name prier

to the sammission of this erime because Goets left some
bills with his name thereom {n an express company holdup

{n Toledo prior to the St, Yalentine's Day massacre; that
the police hed come to his home, that {3, S201 South 63rd
Avenus, Cicero, Illinois, {mn connection with the express
holdup, Bolton denied that he had any connsction whatsoever
with this particular orime,

Bolton advised that ke also received {nfamation
from Goetz tbat Charli¢Umbergio is the head of the Uniom
Sf{cilian in the United States, which is im reality the Blaek
Eapders, or Mafiae

During the above interviev Bolton advised that
the syrdjeate {n Chicago still operates as exitsnsively as
ever; that the four {rdividuals who control this organization
are Capons, who is still the leader of same; Nitti, who is
the collector; Cusick, the business marsger, and John Patton,
Mayor of Bersyn, who has thepolitical ¢. ectionse BDe advised
that thess four men aplit 20% each of the total roceipts of
the syndicate,

Polton related that the following are atill
peabars of the syndicate: ®JTilmnie the Swede®, Tony Capiszie,
Tohi Hoore, PhilXD'indrea, Frank‘Olwsacnd, a Dago dy the name
of "Banjo®, Charlie'Fichetti, a Dago by the nams of Peml,
Lonio™Campagna, Sem‘Bunt, and Charlie Umbergios Boltonm at
this time ¢>:1d rot Temember the remaining members of the
syndicate, but advised that there were twenty in all who
split the remaising 20% of the sarnings of the syndicates
Boltc: stated that the Italias and Sicilfan element in the
syndicate ars gradually eliminating the non-Italien amd non-
Sieil’an mamderse

Yery truly yoursy
W o
¢. ¥. STEIN

Spec {al Agent im Charge
JVAIACY

6o Cipoinnati
Cricago
Clezaland
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' ‘OHN EDGAR HOOVER

DIRECTOR
| -~ Federal Purean of Jntvestigation ¢
| EAT: TAF 3. S. Bepartment of Justice
Hashington, B. &

October 6, 1936

of

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

The Bureau is in receipt of the attached letter dated
September 25, 1936 from the St. Paul office, advising that sub-} e
sequent to the sentence of Bryan Bolton recently, he informed [ —
hgent J. V. Anderson of certain details of the St. Valentine's
Dey Yassacre, claiming that this was all of the informstion which
i Yo he possecsed about this occurrence. dne inforwation furnished
T differs slightly from information previously obtained from him
s but for the most part names the same individuals as mentioned in -
; his previous interview. Do you desire that we turn over to the
Department or forward direct to the State authorities the informa-
tion obtained in the last interview? This information was
received of course subsequent to the sentence of Bolton a few
weexs ago and consequently, we cannot be subject to any criticism
for withholding the informationm. ' .

Respectfully,

E, A. Tanm

& ;
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[ New Light

terced For

. ed To, Keep Sawyer
Trade.

Detalls of the relzase during (.he:
Dahill police administralion of two
potorious gunmen-—one of whom,
iater was convicted of the Edward,
G.C'Bremer kidnaping—were reveal-
ad today at the ouster appeal hear-
fng of Thomas .\f Brown, police
 Getective. "

: L. L. Anderson, counsel for
Brown, drew forth testimony over,
the strenuous objections of John L.

npolly, city attorney. that William
weaver and J. E} Colton had beem

+ 7 éhabled to gain their freedom cn’

'  bonds on gun-toting charges when 8.

8t Paul business man, close !riend‘

Y of the Bremer- family, interceded’

-
-
—

/
v

for them. i
; Waiter WJ Magee, the witness,
testified ghe dld This"on tne request!

, of AdolfjBremer, {ather of Edvard
+  G. Bremey, acting at the instigaticn
of Harry] Sawyer, who later was'
convicted-as - fingerman in the’
Bremer kidnaping.

Nadbed At Bawyers.

Weaver and Colion: and two
others, had been asrested at Saw--

yer's notorious Wabasha st, bootleg -

parlor Aug. 3. 1932, St

The elder Mr. Bremer. Mr.
testified, asked him to intercede for
the airested men because “EArTy
Sawyer i3 & customer of ows. snd
anything than can be done for them
will be a2ppreciated” As resull of
> this, the two gunmen wers sent to
freed on $500 bondd, and dis-

i
¢

€
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OnRelease:

Brown Case Witness In-!.
Weaver,)-

Colton; Bremer Wish-;

:  wax implicated in the kidnapings of!

Wy Nedhen ..oo-ee-
Mr. Beughmes ..
.- »nr. Clogt .- - —~-
Mr. Coffey ... ...o---

P

} Mr. Poxwerd ..
< ¥y, G"""*"*:",'"

¢ sr. Harbe kf’

/ ST. PA__UL DAILY NEWS
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M. Lrstor L,

Mr, Magee, prominent contractor.i.,
was contact the Bremer
Xidnaping, and delivered the 3200.—%
000 ransom which the sbductors de-
manded for release of their prisoner.;

Dahill Not Questioned. j

Meeting At Ryam, ~ 7T T
Continued cross-examinstion eof
Mr. Magee by Mr. Anderson:
Q. The first man you contacted
\after getting the first ransom note

B B J Y {
Before Mr. Magee was returned to' in the refxxer xidnaping was Chief i o GERRY —noooe eone |
the stand Mr. Andersog had sought A. Yes. There was a meeting at A ....-..%
to question Thomas Af Dahill, for-' ¥the Ryan hotel and during the meet-

mer chief of police mnow fesigned’

from the police force, who appeared’

earlier in the hearing az a city wit-!

' ness. The effort was dropped when'
it was pointed out that Mr. Dahill’

, could be returned only as a defense’
witness.

me the newspapers were toid of the
events.

Q. The next notes you received
were those thrown through Dr. Nip-
'pert'’s (the late Dr. H. T. Nippert,
ifriend of the Bremers) home? :

Mr. Brown is appealing from hi as
. y : 18 Q. When was Mr, Dahfll told
ouster, ordered on charges that he? sbout this? ¥ . .

A. 1 don't know exactly, but X
think it was the following Monday.

Q. Who was there whea you got
the notes?

A. Adolf Bremer, Dr. Nippert,
Newcomb (Clarence Newcomb, brew-
ery official) and myself.

Q. Do you know if anyone was
told before Dahilj knew sbout it?
Suggested By O
. A. Gov, Olson
.when he visited

"bOth Mr. Bremer
Hamm, Jr. .
Mr. Dshill, former poh‘cﬁ

(Cansl 2 m - o -~ .

!undet « hose adminisartion 'the gun-

|men ohjained their freed>m, has
been one of the city's principal wit-
nesses against Brown. Mr. Dahill -

;hu retired from the police force, |

'and now operates a cafe and saloon. ;

’Qnolcs Late Coverner.

The name of the late Gov. O
| WS brought into the hearing wh
-‘Mr. Magee testified that it was
‘governor, & close {riend of
Bremer, who suggested that the par
ents indicate to the kidnapers .
were willing to pay half of the """":
000 ransom and by tearing an NRA
sign in half as a algnal, .

Except for the ference to the
released gunmen, Mr. Magee's testi-
mony today, which was a resumption
of his cross-examination, concerned
preparations for payment of the

Before adjournmenqt for n Mr.
Anderzon began the enlering of &
mlmdmoﬂmwmﬁetm
the records testimony which he
termed unusable because of
Lhearuy na.t?re. i- i

and William'

chief i

t

a5 told about it
.Atbli Bremer. X

R SR st
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b cour,
& appeared. Weaver was & member
E the Barker-Karpis gang.: - 4.
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"wns Olson who suggested cutting the

NRA signs in half to show that they ‘Details NOt triscommeom— - - __

were willing to pay ball the $200,000 Mr. Magee specifically pointed out

-{ " asom. that be did not discuss detafls of
Q Were You with Mr. Danm the megotiations with persons not in

when he weas informed of the notes ithe investigation,

Monday (Jan. 22, Q. After Tk note was re-

, A I dont recall, but I think 1 ceived, all subsequent notes were

was. % W 'either kept by you or given to fed-

i Q Was that the first meeting! eral agents?

kince the newspapers published thej , That's right.

1“05’ of the notes? Q. And aside from telling Chief

A Yes. Dehill something about the Nippert
Mr. Magee then told of meeting §notes. you didn't give anyone any
with Mr. Newcomb and Adol! Bre.! information? .
mer at the latier's home, where the A. No. ¢ '

note was read. Mr 'Bremer. he zaid, Questioned by Mr. Connolly, Mr.
wanted to go to Ft Dodge to wn-} Magee showed surprise when ssked:

Cepeted b

tact the kidnapers and seek re- l"x)o you know of your own knowl-
duction in the ransom demand. who directed a .nan of the
Q. (Resumed by Mr. Anderson) ederal bureau of investigation to
Then as far as you know only three' kide on that bus (after the Nippert

4 persons knew of the note? note was received) 10 Towa after yoy,
, A. Yes. decided not to go?
Worried By Blood Spots, T do not. ‘
Q You ynd Dahill testified thar,| He had previousty' testified thas
. Dahill wrote 8 note, at the Ryan, the suggestion for taking the bus

»’hotcl. that you were to deliver?

A. Yes. I don't know who wrote Fair, Cooler,

It: T was to copy 1t and deliver 1t tn i Generally fair weather s predict-

e e l. p“h‘; of papirsr;nd h";': it d: ed for St. Pau! area todav with
b i Ivered. It said that the con tion " ler for Tuesdey. The highest
the Bremer car (in which biood was j ool . & 1

trip had been kept secret,

found) had worried vs. o ?w;:r;;:erature 8Bunday was 7 at 4
. Did you tell any one 12 : R mnad

2 No. . i N

Q. Did you copy it? 1

A. Yes. That evening at the R
; Ryan hotel, :
7 . Q- You had it your possession?
T A. No. I copled it and Mr. Tier-
ney brolight a box and it was packed.
The next day the package was
brought to my home. -
Q. Who had possession of thef
original copy, from which you cop- |,
led?
A The officers. Tt was brought
fn, T think by Chief Dabil, I then
copied ft.
Earlier testimony in the hearing!
by the city attempted to show that
| Mr. Magee and th Bremers were
) worried about the condition of the
. Xidnaped man. The note Wk not
x»&-_&. delivered to the kidnapers, instead 2
note in the kidnaped man‘s hand-
writing was delivered to Mr, Magee. ?
The city contends ¢ Rroves g leak|
'In police plang

T e e .l . 1




<
JEL:bu

1508 Masonie Teuple Building
Kow Orleans, Louisiens
?-15 o

Septesber 25, 1936
NS sy S NES Tads AL B BTTUYIE B RS e E R
. » R ,L-“ ,~‘ . ‘A' ,A.:-gv‘.;.j..‘.':' - ‘__."-'. P ‘3 .

ks ST S
. ST P
. - ~ - - RS
- R T . .
. Py - -~ SN 4
o , , ‘ 7 ) . L ‘ ‘
. i ] - t v N "
RN A N L .- LI .- -, * o2 K 5
Ror oy C . " g - 2N
= e N . R - }\—-— - ‘ gy E IR .. - .. v .
. - . e - “.F FURLNS (e A R % R
5 - . CE . . &y TR W B e TS, Pl
: ; ’ : w5 . ST L ~
. . . . © o 2 oo e
B . - . . LA e £gt
., ° -
5 . .
ey 0 - e

-« - | , » Lt
Speciasl Agent ia P

Birminghan, Alsbams.

"

- e 7 L
i . JON .
N PR O
i 5% { R .
T Y T Re = - ¥ i

~

e - — - S SR
There aAre attacLed hereto two photographs
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Thess photographs were cherged to Spesial
Agent John E. Lunsford when he wes in the Birminghem
‘\au‘ean_ prfige. ~
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Mr. Nathan ..........
Mr. Tolson .. .....c..
Mr. Baughman ..,...*

Mr. Coffey ...
(-
é«“) Mr. Dawoey ...._....

M:. Edwards ..oeree

- Mr. Fgan . ......coceee
Mr. Foxworth . ......

o! .
Fole@iuv"Favorite Hidcoute
of Outlaws, Police Say
Toledo.—Police believe Toledo is
on the criminals’ main highway Mr. Nichols _........
"alross the country, and officials say
they are going to do something about
Strategically located from
angster's point of view op a Ul
tween New York and Eansas Cigf,
oledo has made a8 gooXhideout
gitive criminals, Harry{Manso
"elty detective on special’ assign-
/\ ! ments, polnts out.

———

=<_
X
O\

John Dillinger and his machine
gunners lived in Toledo three weeks
in Japuary, 1933, Manson said he
had learned. At)various times ia
pre - repeal} days, §Detroit’s le
Gang, the §fonhy mob of Chicago
W and Al Capone's benchmen slipped

e

A
-

into Toledo hideouts, he added.
The police system, not the police,
& are to blame for Toledo's reputa-
1 / on as an underworld hideout, po-
e officials here agree. Recor
antiquated, they declare, a
‘ al patrolmen are not provid
. With photographs of criminals.
! Between New York and Kansas
! City, Manson said, were five stations
i along the “main stem” of erime—
Buffalo, Cleveland, Toledo, Chicago
! and St. Louls. Although criminals
i consider Detroit to “hot,” that city
i nevertheless offers a stepping - off
P piace Into Canada.
=0 Toledo’s new chief of police, Ray
) Allen, has Indicated a determina-
- - tion to cancel all “stop-over tickets
of voyaging criminals. He has
pledged fullest co-operation with
the county prosecutor’s office In In-
vestigating criminals and suspiclous
persons appearing in Teledo. Uni-
form exchange of data between the
key cities along this meain highway
f criminals, by means of a tele
stem, has been suggested by Ma
Zon a8 1 step toward closer survel
nce of ¢-i:minal's interstate mov
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XIDNAPERS TOLG
T0 SKIP RANSOM

DATE, SHE AVERS .

Edna Murray Declares Sawyer
Warned Mob When Time-
Lock Held $200,000.

[MRS. SAWYER'S STORY
WILL BE HEARD TODAY,

BRO

vftained under omi last weekl

---- TTTe

at Missour; State itentiary
at Jefferson City, where Mrs, Mur-
ray is serving a sentence, her
deposition stated that the two men
warned Mr. Bremer's abductors not
to keep t appointment because
the kidnap money could not be
delivered. -

MONEY IN VAULT.

The gang, Mrs. Murray said,
made the appointment in a ransom
note. However, the note was de-
livered so late that the Bremer
family was unable to get the $200,-
000 ransom from a bank vault
clesed by a time Jock. The “tip-
off” followed. according to Wrs.
Murray, member of the Barker-

rpis gang.

ature of her deposition was

T

msy DILLINGER
This was the first time in court
proceedings here that the Dillinger
gang and the Barker-Karpis gang
have been linked. It has been pre-
'viously brought out that both fre-
-quented the saloon in St Paul of
Harry Sawyer. Sawyer is now
serving a life sentence as the “fin-
£er man” in the Bremer case.
Mrs. Murray also referred to the
$30,000 payron robbery in South
St. Paul on August 30, 1933, in
which she intimated members of
the Barker-Karpis gang took part.
shooting

and HomerVan
. in the apartment

that JohmDmin%r, John¥amilton, She also mentioned a

eter took refuge affray cutside Chicago when kid-

Advice not to keep an appointe™>

men} to collect ransom money was
v abductors of Edwerd G.
by De‘uectjv; Thomas A.
0
ct

\Brogn and Harry  'Sawyer, cop-
i kidnaper, it was testified
{h&e Monday.

The testimony. contained in a
“depositiol obtained from ZEdna
(Rabbits: urray, gangster wom-
‘an, was read at the statutory board
bearing on the appeal of Brown, a
former chief, from his dismissal
from the St. Paul police fore
" John L. Connolly, mﬁm'pon-
tion counsel, announced that the
clty probably will complete Wed-
pesday its case against Brown, who
Is accused of aiding the kidnapers
oA both Mr. Bremer and William

\aammlr. 4 e e e

o~

Davis occupied at
the three desperadaes fled from
Little Bohemia, Wis, to St Paul
and then to Chicago. Mrs. Murray
testified by deposition that Hamil.
ton, shot in flight by a Dakota
county deputy.sheeitfas the trio

approached St. Paul, died in her
She was not

Aurora apartment.
Present, she said, having been sent
away previcusly by Davis, who was
& member of the Barker-Karpis
mob and is now serving life for
the Bremer kidnaping. :

INDEXTE

she and Volney 'hapers came to collect _ransom for
Auror& In_‘ afier ZJohn (Jake the Barber) ctor. At
i'tha" time the £} Yought a

gun battle with gevera] hundred
lofﬁcers who were “planted” ta cap-
ture them at the Payoft, and escaped.




S
\
-
J

A 3
"

CE e oL e
P oeworts ...

RC8:GS
7-576

-~

view of thie Buresn.

eole

Dear 84rt

Seplender 3 »

Xr. trchi}f!_ﬁlgg._

Per. ;ﬂg&5c
P, 0, Box 1733,
At.anta, Oae

1936,

I %ave your letter of Auguet 13,

1936, it which you rejvest tie as:irtance of the
Toderal Buresu of Investl.ation {r securing you a
parole. I regret ¢c advies you that the nmatler of
parcles to Yeleral priscners is not mithin tie par-
Such matteors sre within the
Jurisciotion of the Parole Brard of the Buresm

of Présons, United Statea De, artue:nt of Justice,

co-Fleveland
Cincinnati
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L
cb.

N

IO N5 TR TR ¥
 mie e y

L] ' o . .
oo GORMLRETITHS SECTIG

MAILED

-+ SEPJ25 1936
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Directloy,

Very tiuly jours,

7-57 6.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Form No. 1
THIS CASE O;'G!NA:E AT CDCJIIMTII omo FILE NO. 7.‘3
R?ORT MADEAT B . ! DAT’E WHEN MADE . j PERIOD FOR e AREPORT MADE BY e I — - .
& L WHICH MADE T v s T
CINCINNATI, OHID 19-26-36 ! 9-23-36 J. A. CMPTRMAR MGR
TmMx o - o E CHARACTER OF CASK
ALVIN EKARPIS with alisses; DR. JCSEPH P. MORAN KITNAFING; OBSTRUCTION OF .
with aliases - FUGITIVE, X, O, f1232 ‘ot ll-, JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES
ERMARD GEVBG}..OBREER Victim, - RATIONAL FIREARNS mrt \Oj
’ . .-4‘:,;";{::”' {::;)
SYNOPSIS OF FACTS: Secretary of Stats Office and Corporatios - ‘f.,sv“‘“"""*:;,,"’/'. [
Franchise Tsx Office, Columbus, Ohio,-cz. o) éx, a,,f‘» ‘“«’p
have no record of Avenue Catering Co.,c% A 0 Nafey
as being incorporated in Ohio. An Avem@ - );“f:'--f-t“';.'e'{?
Company, 4500 Buclid Avenue, Cleveland, R Ak
Ohio, was originally incorporated on ,1§3‘”“,

of

APPROVED AND

5-£-05 to transact a Real Estate business.> }-
The franchise expired on 7-11-34 for ’
non-payment of taxes but a new charter
for that company was teken out on
12-22-34 ard is in business at the aﬂk ' -
present time unier above nane and aﬂdress.
License AZ 849 issued to G. Gebat, Berea,
Ohio; license TS 16 issued to noroth.y/_ )
H. Smith, Lakewood, Ohio, and licends : T
AS 584 issued by Deputy Williar “apna,” o .(_,.\
Cleveland, Ohioe R N

} ‘ - R

Fo ' s ’f/'( X - ©

Letter from Cleveland Ohio, dated 9-19-36,
b bod ol " 9.21-36,

AT COLUMBUS, OHIO ;

Mr., John Smith, Corporation Clerk, Seoretary of

State Office, State Capitol Building, stated that their records

\ failed to disclose theMdvenue Catering Company of Cleveland, fhio,
" or of any other tqwn in Ohio, &8 being incorporated and a reocord
maintained in their office. Be further stated, however,
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that their records disclosed £7enue Company as being
incorporeted in Claveland, Ohio, baving filed their Articles

_ of Incorporation with the Secretary of State on 5-6-05. An ... . .

examination of these Articles by Agent disclosed that same
listed the following men as incorporators: . -

¥

Willerd E.¥Nason ! ' | » ‘ f/
x.‘-Weo‘ )'r al ) . - ) ' . \

L PP N

Charles Bfﬁl!llor‘, - . T
Louis E/~Spooner - e ‘ .
Albert William Rothenberg : ST . L
B. S:?’Bubbell, Agente o . . — R )

New Articles of Incorporation were filed on 12-22-34
by Mr, Peul I’.’),Frum, Dwight BJ'Buss, Murray Eanson, @s incorporators
for the purpose of transacting a Real Estafe Business, under articles
No. 161405, The articles recite thet the number of shares euthorized =~
%o be ouistenling are 2000, without nominal or par value, and that ‘
the amount of Capital to begin business is §500400, e 7 Ll

On same date, 12-22-34, there was filed a certificate
eppointing Benjamin S.fHubbell, Jr., 450C Buclid Avenue, Cleveland, =~~~
Ohio, es agent, upon whom processes and tax notices may be served,

The articles failed to note any other pertinent information.

Miss M. VenDeusen, Assistant, Departient of Finance
Corporation Franchise Tax Office, State Building, S. Front Street,
stated that their records failed to disclose an Avenue Catering
Company as paying a corporation frenchise t=x, She stated, however, .
thet their records did disclose an Avenue Compeny, 4500 Buclid ‘
Avenue, Cleveland, Ohio, as being incorporated on 5-6-05, but that
the franchise on this company automatically expired on 7-11-34 for
non-payment of the 1934 tex. She further advised that on 12-22-34
this same compeny took out a new chartePs

Agent also examined the 1835 Anmuel Report (198)
of this sompeny which was made out by B. S/fHubbell, Jr., on
3-14-36, and same listed the following men &8s Officers and Directors:
b ] \\ - N

} ! \ \
President - Beniamin S. Hubbell, Jr., 4500 Buclid Ave., Cleveland
Secretary Ben s.‘gubboll b ]
Treasurer Ben S.'Hubbell, . .

BOARD OF DIRECTORS:
B. S. Hubdbell, Jr., 4500 Buclid Ave., Cleveland, Ohio.

B. S. Hybbel}, 4500 Fuclid Avenue, Cleveland, Chio.
Guatave}Schneider, 1865 Belmore Road, East, Cleveland, Ohio.

Virginid' Hubbell, 4500 Euclid Avenue, Cleveland, Ohioe




4 \
b o

Tpe Annual Report also disclosed that the nature
of busiress was Real Estate and thet it had the following stock
_issued and outstanding;

- - T

as Common, 1674 shares, par value total, T $167,400,00
be Surplus 20,639.85
ce Reserves -~ - 4,500,00 B
‘},_ ' \ N ‘ ) . . ¥ioE,539.85
e MAI; / // . . --‘j X :\4 L -
Gross Book value of all property used and owned R

in Ohio L o ' 519,140,02
Amount of Liabilities 331,100,77
Asssssed Value of Real Estate (1-1-36) 252,920,00
Amount of Ohio business done during 1835 32,261,31

. The stock value on which the tex is to be based was
set at $192,559,00. The total amount of the, tex was $102.5¢. hY
: } , . i o i } . i : ;
- yiss Frances Aber, Tex Collsctor's office, Treasurer's -
Department, State Capitol Building, stated that their records
(Recordak) disclosed that the above amount of $192,54 was paid by
check dated 7-7-38 by Ben S. Hubbell, Jr., check no. 9125 of the
Avenue Company, drawn on The Cleveland Trust Compary Easst Bnd Office,

With respect to the license inforwation requested
by tkte second letter of refersnce, the Bureau of Kotor Vehicles,
Columbus, Ohio, advises that 1836 Ohio License AZ 849 was issued
to G. fiedat, Sprague Road, Berea, for e 1927 €hevrolet landau,
Motor 57”&22:3, serial F1AA 59509, License TS 1€ was issued %o

Dorothy E.fSmith, 13314 Detroit Avenue, Lakewood, for a 1936 . -
Yehevrolet ouf:ﬁtorjgblpzz, serial 12EA 08-30490,

~ \ X§e‘ns,e’f 84 is not yet recorded at the Bureau of
Motor Fehicles, Bt wag $gpded by Deputy William © 7na, Cleveleand
auto cmb, Oleveland, ChYG = -
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fON KIDNAP TIPS

Associated 'Press Reporter De-

nies Brown Was Source of
Information.

)

VERBAL BATTLE FLARES
l T0 NEAR FIST FIGHT

St gl
Ch The defense in the Thomas A
S l TQR'n ouster hearing before a
j Tatutory board of appeals sought
today to prove that Brown did noi
’give coniid«ntial information to
_ [idaily newspapers on police secrets
’ ‘m the Willian®Hamm and Edward
- :G>Bremer kidnapings.
! “\ The session was enlivened by
sharp verbal exchanges and a near
fist ight
Brown was ousted as a detective

kidnapers. One of the dismissal ac-
cusations is he informed a pews-
Pap;r that ransom notes had been
‘delivered in a bottle at the home
of the late H. T. Nippert, 706 Lin-
In avenue. ,‘ T - .
The first witness today was Jack

Press staff ig St. Paul. Questioned

by L L. Anfsison, Brown's attor-

f’bey. _Mackiy ie;t'ﬁed he received

Information June Y7, YHT" that W.

. n, ransom negdtiator in the

sbduction, was Jeaving yita
S

g;mm
o 3
[he ransom payment. "

"LAWYERS_QUIT

kv
4.
,‘:Mackay. member of the Associated:

“mation from Brown.
Mackay said he lesrned on the i«

'night of January 18, 1934, that

” Tprincipally on charges he aided the|

[l

'(kn.lomutim on Dunn's trip.

SPAPER MEN

—

KT, PAUL DISPATCH
SEP 24 1936

said neither Brown nor aiy
police officer gave him the

i
“Mackay testified he knew' about!
the Nippert ransom note story twol
hours before it appeared in th t.l
‘Paul ly News January ang
‘that he did rof receive this intor-;
had been found in the automobile
from which Bremer had been kid-
naped, and that he did not receivej
this information from Brown.
" Under cross-examination, Mackay
said he did not discloscﬂ;ny of tbe,
Harry “‘awyer or J I'
membegs of the kiGnap ]

Fred B¥Strong, city editor of{
the Daily News, was recalled as s
defense witness. He identified a'
story in the Daily News in which:.
Charl ierney, then inspector of,
detectives, discussed the Bremer,'
kidnaping. Anderson said the pur-
ose of offering the newspaper ac

ﬁ}fm:,

show that Mr. Tierney was not ad-}
verse to discussing the kidnaping
n the newspapers.™
“GUILTY OF LACHES.”

‘Btrong identified a copy of his

| chargea® . & 4oy e
P

>aper of February 8, 1834, showing
! picture of AlvirKarpis and Fred
Barker, two of the kidnapers. An-
derson said the purpose of the
testimony was to show that _in
February, 1834, there was publi¢
suspicion that these men were con-
nected with the kidnaping, and
“that if Mr. Brown had any con-
nection with giving information, the
city is guilty of laches in not pro-
ceeding then against Mr. Brown.”

Walter Ryar#™ITE8™®r of the
board of appears hearing the caul
asserted “this board isn't going_to:
consider the question of laches.
All we're ¢opcerned about is the
truth or. falsity of the dismissal

»
b
1
i

NOT KF

mui?lfD q - o r]

ﬁrehend the kidnapers Strong re-

blood 3by publishing these

informafion in_his pgisession 1o aining objections by John L. Con-

»

’;:n exhibit in the case was “40'y prepared sta

LOORDED

: Strong identified anothér issue
'CArTying an article which stated
that Tom Brown and Charles
Tierney, wHS MER™comprised the
kidnap squad, intended to make g
h—iponutruckinnneﬂorttonp

ted that on the day the article
has published, he met Brown on
he street, and that Brown said
you're not helping the city any
pictures,” and
cked me to “lay oft™ AT ]
WO ANSWERS FORBIDDEN.

Anderson then asked two ques-
fons which Strong was not per-
itted to answer, the board sus-

olly, city corporation counsel
The questions were: “Have you
discussed this matter with anyone|
in the First National Bank* building,
>ther than myself?” and “Did you
liscuss this matter sometime ago
with certain persons connected with
che First National bank in ope of
‘he, offices of that bank?”
nderson then turned to the rev-
tion of “intimidgiion” made
ednesday by Stro; as he took
¢ witness stand agfl asked to read
t Parmission
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read it alYEe Ume was refused

y the board .

Today Anderson asked, “Have
you beer approached by any one to
try to dissuade you in telling of the
happenings at that time?”

Connolly objected ~ vigorously,
contending Strong had no right to
answer “unless a tieup is shown
with the police force or our office.”

OTHER TESTIMONY STRICKEN.

As the board refused to let
Strong tell of the purported “in-
timidation” Anderson asked to
strike from the record that portion
of the deposition of Mrs. Harry
Sawyer in which she tells that a
friend of an Omaha police officer
asked her to leave the city so that
the deposition could not be taken.
’ The portion of the testimony then
was ordered stricken.

A recess followed in which Con-
nolly and Strong engaged in a
vigorous verbal argument on the
‘contents of the “intimidation” state-
‘menL As the recess ended, Ander-
'son objected to the board *“to the

!intimidation of this witness by |

counsel.”

As the hearing was resumed, Con-
nolly persisted in his efforts to
block the naming of the “intimida-
tor.” Anderson repeated his Ques-
tions and finally Connolly stated,
“All right, go ahead”

Strong then named Thomas G.

‘Connell, deputy St. Paul com-
missioner of public safety at the
time of the kidnaping as the al-
Jeged “intimidator.” O’'Connell was
fn the court room when Strong
made his statement. which was
greeted with laughter,
INFORMED BY GLECKMAN.

On cross-examination by Connol-
l1y. Strong disclosed he received the
information concerning the notes
contained i

through De¥Nippert's window from

come tax fraud,
Louinffollop, Daily News report-
er. tefiified brielly toncerning an
ferview he had with Edna (Rab-
bitsygMurray, the “kissing bandit”
wio once was a defendant in the
kidnaping of Bremer. The defense,
through Gollop's testimony, sought
show that Miss Murray had given
timony in conflict with that cos-
ined in a deposition obtasined
om her and read into the records.
~ A fight nearly resulted at the con-
‘jpsion of the hearing = @-—wwes
~Jeeling on both sides ran high

fouowi'? testimony of alleged “ine
timidation. As the hearing ad-
journed, O'Connell apprpached
Brown. Near Brown stood Strong.
What precipitated the altercation
has not been revealed, but suddenly
Brown bellowed: +'If gpybody wants
to fight, we'll have a fAght” Con-
nolly walked up to Brown and as-
sertec  “You're hot going to bluff
me, Tom Brown.” mewem

“I want it understood there’s no-
body going to push me around this
court room,” Brown retorted.

The milling continued but =o
blows were struck.

milk bottle thrown |

Leop FSleckman, former St. Paul
political figure and now serving aj
term in Leavenworth prison for in-§

\
\
L
!
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Seteder 38, 1934,

*YEVWOR-NDOM POR ¥, WM. J, MeCLURE,
— GENERAL AGKNT,

Toere are trensitted tearewitd two wvouchers {nm fevor of She
Ferts Orivurself Stetions, Toledo, Ohio, {n the umounts of (24,90
ard $24,580, which re;resent paymeat for ths reatal of mwmblm
by Epeelel Agents of this Bureau, ]
ted

You are alvised that the rertsl] of tleas m=rehines wzs nocessit
by tLe investigetion deing e¢-nducted By the Duresuy §i: ¢ nneetion with %w
Brecer Yidpaping Case, It w8 necosss y tiet eertain persors de ka8
under survelllance and, there being mo Coverarent cars avsiledle, She
rental of $rese autombiles wrs essontisl, This wes tte cboa;ect “ez38 of
transportztion svailadle for tle proper eondueting of $his inv stipatice,

Yory Sruly yours,

John Edgar oover,
Dirvetor.

Encl, £1021519,
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT Cinci mti’ Ohio Clevelangd rFiLeno. 7e)
REPORT MADE AT ! DATE WHEN MADE 3 PERIOD FOR ‘ REPORT MADE BY {
f | . WHICH MADE
Cleveland, Ohio ‘ 9/26/36 ‘ $/16 to 24/34 Je V. MURPHY BB -
k. r_r i)
TRE M ININ KARPIS, with alleses; DR. JOSEPH P.-MORAL,CHARACTER or case 1

with aliases, FUGITIVE, I. O, 1232; et al;
D4 RD GEORGE BRZMER = Victime

*KIDNAPING; ORSTRUCTION OF JUSTIC]
H:RBORING OF FUGITIVES; K TIONAL
FIPRARSS ACT

SYNOPS!S OF FACTS:

Ruth Slevin, a2lias Ruth Fieher, made sigred statement
that she attended party at Fhyllis Crawford's apart-

ment in Toledo, early part of 13934, but was unable to
i{dentify photographs of members Barker-FKarpis gang as

men at this party, or as persons sLe saw or had dates
with at Casino Club in summer of 1934, Detective HBarry
anson, Toledo Police Department, states it is rumcred
that Captein George Timiney has tep on telephone in
temporary office at Toledo, end furnisied details how
such tap eould be connected. Interviews witk eamployees
where Esther Goulet is employed developed no informa-
tion of value, Pesul "Dutck™ Renz, Bay View Golf Course,
steted he informed Owen Greer and Fay Sheets, Toledo
rolice Degartient, in swmer of 1934 thLat he saw on

golf course persors he suepicioned were memters of Berker-
Karpis gunge harry Hazelbsker, alias "F.Ke", bell hoy
¥sldorf Hotel, Toledo, denies visiting Zdwerd licGrew (_
in past three years, Summary of pertinent informatfoy -
from telesphone tar logs set out. Telephone tap Fretti ™
brotLerc' business telephone discontinued 9/24/36., -
Investigetion at 2831 = 131st Street, Point rFl=ce, Ohio,
and neighbors fails to develop the identity of Toledo
police officers who ¢ Aucted investigeticn that vicinity

about 9/8/34, Toledo Police Depertment has no record of
*Pug" Smith. ‘

-P-

Report of Special Agent J. V. Murphy, deted at Clevelend,
Ohio, 9/19/364
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DITAILS: AT TOLEDO, OHIO

Thie report covers the investigetive activities of

Speciel Agents A, Dicksteir, A. J. Norstrom, L. Be
Dill and J. V. Murphy, who bave been engaged on the harboring ine
vestigetion at Toledo, Ohio.

' speciel Agent E, J. Dowd has been mainteining a
telephone tap on the telephone of tle.Amisement Gemes & Novelty
comrany [§ter Vending Compeny), 514 Honroe Street, Toledo, Ohlo,
which is the business address of Joe and Ben-Fretti{, who are promin-
ent in the gembling activities in Toledo, This telephone tap was
discontinued on September 24, 1936,

Special Agents R. A, Guerin ard A, J, Norstrom
have been maintaining the telephone tap on the residence telephone
of Maxine Belmont Thomes, 2105 Warren Avenue, Toledo, Ohio, who is
prominently engaged in the vice recket in Toledo, Specisl Agent
Ne. S, Earzenstein relieved Specisl Agent Norstrom on this £ssignment
on Septerber 19, 1926, On September 21, 1936, Special Agent Norstrom
relieved Special iLgent Guerin on this assignment, the latter leaving
for Detrcit, Michigan, to attend court as e witness,

Soms of the ccuversations overhearé over the above-
c-ntioned telephone teps, as= appear to be significent tc this in-
vestiz=ticn, are being inciuded in this report,

TIPS T

3
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Reference is mede to report of Special Agent R. C. suren,

Clevelend, Onio, September 5, 1936, Juoting stetement of Uvel
/%ébb, elias Foyllig Crawford, deted Septiexmber 1, 1936, in wiich

she states she recells that amongs the girls who went out on
detes with rembers of the Ker;is-berxer gengz, mentiozed ir her
stetement, was Ruth’Fisher, who resides at 1821-1/2 Adams Streets

On September 22, 1936, Speciel Agents H. B, Dill end J. V.
Murpty located RuthrySlevin, slies Ruth Fisher, at 1821-1/2
fdans Street snd trought her to the temporery office in Toledo,
Ohic, where she was interviewed in deteil, end she made the follow-
ing signed stetement, the original of which is being retained in
the files of the Cleveland office:

*Toledo, Ohio
Septerber 22, 19%6

*I, Ruth Slavin, make the following free and voluctery
\\statazent to H. B. D11l and J. V. Murphy, who I keow to be Speclal
Agent, Federal Buresu of Investigation, U. S. Department of
Justice. I meke this statement without any threats or promises °

\\: haeving been made to me.
AN "y neme is Ruth Slavin, and I am the wife of N. J.XSlavin,
. whor: T merried et Konroe, Michizen, March 28, 1930, I am 28
years of age end was borr in .ionrce, Micalzen. Iy owiden name
N wes Wilhelm. iy husband is a musicies, plays the berjo, and at
~ present i1s working with an orcaestra in Letroit, liicuigan. 1 Lave
r rever worked in a house of prostitution, but have answered "call"

dates, ' ithough never worked out at eny "call™ house. I use the
peme of Futh Fisher in snswering "calls". I now reside at 1821-1/2
* Aders 3treet, Toledo, Ohilo.

\ In early part of year 1934 my husbtand and I were living
at the liiami Hotel, 10th and Jeffersom, Toledo, Ohio. In the
early part of the summer of 1954 the date or month I do not
recall, but it was warm weather, I received a call from Phyllis
Crewford to come to her apertment as she had same friends theres
At that time Phyllis had an spartment in theMayville Apartments,
12th and Jeckson, Toledo, Ohio. Shortly before I received the
call from Phyllis, my husband left the hotel, steting he was
going to town to work, play the banjo, and before he left we had
a couple of drinks of beer. My hustand does not know that Fhyllis
asked me to come to ner epasrtment to entertalr some of her friends,
and I have never told him sbout it. I went to Fhyllis' apartment
and there were tLree or four men and a couple girls besides
Phyllis there. 1 was {ptroduced to them, and their first names
were meationed to me, but I do not recall waet they were. “hortly
after I arrived at Phyllis' epartment I started drinkivz with tae
otuer at the apartment, and as I wes not used to drinking I
became sick. I do not recall heving enterteined any of the men,
because I became 11l from drircking. Fhyllis never gave me &any
money &s paynent for auswering her "gall” to entertain ner mexn
friends.,




)

{

*] haeve been shown @& number of photographscpf persons
whom I have been informed are Alvin Kerpis, Earry Campbell, Dr.
Moran, JiHJieknilson Doc Berxer and FredCB&rker, Russell Gibson,
alias S1iX Gray. I am unable to 1dentify any of tham as being
the men who were at tae apartment of ¥ :-11is Crawford when I went
there in swmer of 1934, I have been to the“Cesino Club on
Swmit Street, Point Place, Ohio, on several occasions during
surmer of 1934 but do not recell ever having seen any of these men
at the Cesino Club,

"I do not personally know Captain Gecrge ‘Timiney, of the
Toledo Police Depertment, although I have seen hls picture in the
Toledo newspapers at various times. I have never seeg Captein
George Timiney at the Casino Clube I do not know Arzﬁiangendorf
por Ludy: Fleminge I kmcw Ted and Berf‘lngus who used to operate
the Casino Club on Sumuit Street Foint Place, Chio, and who now
operate the‘New Casino Club on Dura Street, Toledo, Ohio, and have
seer both of them in the Casino Club on the occesions I have visited
thet place. I went to the Casino Club only with eirl friends,
and d1d not drink with o- entertain any men while there. I have
never seen Ted and Bert Anzus drinking with severel men in the
Casino Club, I have never been to Middle Island and do not know
Joe'Roscoes

"] ar acquairted with Jean\ngpett, Patsy\Kslly, e girl
cslled“{?illie". but do not krow her last name or where she lives.
I &lso knew Eilly Taylor, but believe she is now married, however,
I do not know where she is living. I believe I last saw Billy
Teylor in early part of this sumer, and at time_. 1 saw her she was
on Adams Street in Volmers place. I have met these girls at hotels
whe= I answered "cell™ dates; they were =t the party when I arrived
at the hotel.

"] have read the forezoing statement, consisting of this

and one other pege, end same is true and correct to best of my
knowledge.®

/s/ TS STAVIN®

"W TNESSES:
Je V, Murphy /3/
H. B, Dill /s/

Special Agent, Federal Bureau of
Investigation, U. S. Department of
Justice, 1442 Stenderd Bullding,
Cleveland, Chio.




Ruth Slevin was very emphetic in her derial thet she had
ever visited the Casiro Club ir the sumer of 1934, with any ren
who resembled the photozraphs of any of the Karpis-Darker gange
Notwitnstending the fact that she was confronted with that pert
of tne statements of Jeen tennett and Phyllis Crewfcrd releting .
to her essociation with the Karpis-Barker gang, Ruth Slavin con=-
tinued to deny thet she wes able to identify the photographs of
Jimmie Wilsor, Dr. Xoren, Arthur "Doc® Barker, ferry Campbdell,
Alvip Kerpis and Russell Gibson, es well as other members of the
Kerpis-Barxer gang, &s persons with whom she had ever had ®"dates"
or association with at the Casino Club or elsewhere during the
sumuer of 1934 or at any time.

On September 20, 1936, Kenneth lerson, lotorcycle Officer,
Toledo Police Depertment, informed Special Agent J. V. hurphy that
he ascertained from & prostitute infcrmant of his thet Billy{Taylor,
who is referred to in statement of Ovel Webb, alias Fhyllis Craw-
ford, report of 3pecial Agent Re C. Suran, Clevelend, Chio, dated
september 5, 1936, was at one time, merried to e men nemed Bill
‘\Paylor, but was divorced about five yeers azo; thet Bill Taylor
1s a uexer et the Feliman Bakery, 1905 Centon 3Street, Toledo,
and he may know of the present wiaereabouts of Billy Taylore.
Lerson further stated that his inforuant informed him thet Billy
Taylor was said to have married e men by the name of\:Sandy', and
wes livines in the vieinity of 22ac end ..onroe Strecets., Lerzow
stat2d taet toe iotor ~eter 3aaze Cowmpsay, was teken over oy tae
Clectric auto-Lite Compsny. ierscn steted he npever neard of e
prostitute by the name of "Tillie". Further efforts are being
made to locate Billy Taylor and "Tillie™ and interview them
regerding their association with menbers of the Karpls-Barker
ganz et the Casino Club end in Toleds during the summer of 1934,




The following investigetion was conducted by Special
Agent A. Dickstein on September 22, 1936:

Detective Farry Yanson of the Toledo Police Department
was interviewsed at his home 1476 Gould Road, Toledo, Ohio, During
the course of this fnterviaw he stated that the day Campbell was
apprebended, he and two other detectives were instructed by the
Prosecutor's office to conduct an investic=tion in the vicinity .
where Campbell was apprehended, in an effort to ascertsin the nemes
of persons who may heve had knowledge of Cmmpbell's true identity.
During the course of this neizhborhood investigation, Detective Manson
bhad received information that tRirty minutes after Campbell was appre-
hended by Bureau Agents, Esther Boulet called Sheriff Jf;\O'Eeilly
from the telephone located 1n\§oulet'a Grill and said, "Jim, they got
Campbell,” and a three minute conversation ensued, As to the socurce
of this information, Detective l'eanson advised that a young married
woman, occupying the apartment directly across from Cempbell's was
the individuel who furnished this information to the police investiga-
tors. Ecwever, thies infommetion was not reported to the Prozecutor's
office for the reason thet if the telephone cell made by Esther Goulet
wes made of record it would heve caused embarrassment to the Sheriff's
offices

Efforts will be mede tc ascertain the names of Sheriff
Iamsé\O'Reilly's ex~-sweothearts, whc masy be able tc furnish informe-
ticn pertinent to this invastigation, Ifenson advised further that
Estler Goulet was recently employed at tie Owens Illinois Gless Co,,
1510 Rorth Westwood Avenue, Toledo, Ohio, and if her co-workers were
interviewed it is possible that EKsther Goulet may have disclosed her
personal affairs to them,

Manson also advised that since Campbell®s apprehenaion
Captain George Timiney has been extremely upsetj that he has been
drinking to excess, and because of this he bas lost the respect of
most members of the Toledo Police Department and thoss who work |
under him, In further reference to Captain Timiney, }anson advised ‘
that Timiney has bean exsrting svery effort to obtain details concern-
ing the movements of Bureau Agents at Toledo, Ohioes Im this connec- l
tion Manson stated that it is rumored that "Timiney is &n on the line®,
meaning that he has tapped the telephone which is loc:ted at the tem-
porary offices at Toledo, Ohio, l!anson advised, however, that this
{nformation is not authentie, but the rumors he heard at detective
headquarters is to the effect that Timiney was ¢onnected on a telsphone
which enabled bim to know what the "C-lfen™ are doing. Manson states
that the attitude of most polize officers is in accord with what the
Burean Agents sra doing, inssmmch as Timiney is disliked by rw=ny.



Agent wes very discreet when discussing the manner in whick
the Toledo Police Department makes its taps on telephones. Mansmon
confidentislly advised that the Toledo Police Depsrtment does not
have the proper equipment for telephone tapping, and thet very few
men in that department can connect a wire tap properly., For the past
few yeers the police department has obisined the services of the tele-
phone ocompany at Toledo, and becsuse of a close connection between a
fow mapbers of the police depertment and officials of the telsphone
company, & tap on & wire is easily obtainadle,

Manson steted that the most lixely place that Timiney could
get in on the tap would be at the City Manager's office, located in
the Safety Building at Toledo, Ohio,

In order to connect a wire tap directly to police head-
quarters the following procedure would take place: There are a
certein number of police call boxes throughout the city. At least
one call box is located in the vicinity of each central exchange, for
example, Mein, Alams, etc., There are two switchboards at police
hesdquartersy one of which is used in celling city and police officials,
and the other is connected directly to all police call boxes throughout
the e¢ity, An officer on duty in the vicinity of a police call box
calle headquarters directly by merely reising the receiver, 1In other
worde, the police call boxes sre connected directly with police head-
quarters, For exemple, if the police plsced a wire tap on telephons
Adazs 5300, a police cell box is then located nearest this number,
which beurs the same eentrel exchange, The service of this c2ll box
i1s then temporarily discontinued, Adams 5000 would then be connected
with the police call box, and by this procedurs the circuit ’- completed,
Once the wire i{s connected with the call *ox and then carried to police
hesadguartiers, it would then be easy to connect the telephons to a
privete room in the same dbuildinge. The connection for the tap would
heve to be made by the telsphone company when jumping the ce2ll box wire
to Adanms 5000,

The aforementioned details were discussed with Manson, in
order to obtain for the record what procedure would have to be followed
by the police in order to plice a tap and then carry the cirocuit directly
to police haeadquarters, Manson advised that he wonuld make an elfort to
ascartain the authenticity of the rumor that Timiney had tapped the
talephone,

Manson then stated that Joe Roscoe, owner of ths\ggnd Street
Cafe, is walking ebout with an air of confidence, qnd does not appear
a bit worried about the investigation dbeing ?mnducted by Bureau Agents
in sonnection with Zampdell's recent apprehension, lanson advised thet
in order to check the activities of Roscoe, it would be nececsery to
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{nterview Phyllis Crawford, who is alleged to be close to Roscoe,
However, a review of the files in this case reflects that }iss
Crawford had previously been interviewed by Buresu Agenis et which
time she furnished a favoradble gtatement, Further discussing Joe
Roecoe, Manson edvised that thé“Red Cabdb Company hes the concession

at the 42nd Street Cafe, and most calls from that place are handled

by the Hed Cadb &rivers, Eowever, from {nvestigaetion already oconducted
by Bureau Agents, it was escertained that Soscoe poesecses two of his
personally owned cars, and it is not likely that a cab would de used
by Roscoe in taking care of his personal matters. If at a later date
{t becomes necsssary, the Red Cab drivers will be contacted and inter-
viewed, It 18 also reported that Roscoe bed recently purchased a
Cabin Cruiser motor boat, and thie boat is being kept at Middle Island,

Manson informed further that Anng Smith, the lady friend of
\rGreenie” the texi driver, is no doubt in possesaion of pertinent in-
formation. Miss Smith was the individual who received all telephone
calls for Greenie, while she was enployed as het check girl at the
Cesino Club, whieh is opersted by Ted and Bert Angus. Anna Smith is
presently employed as & waltress at théilgeo Hotel, Toledo. Arrange-
ments are being made to interview Anna Smith in the near future,

George M.‘asalter, general maneger, Cwens Illinois Glass
company, Closure Uivision, 1510 North wegtwood Avenue, Toledo, Chio,
was intervisewed mnd he furnished the employment record of Esther
5oulet., As employee #D 217, liss soulet wes employed on April 16,
1936, and wes assigned to the 1tetal Cep Manufecturing Department.
She worked in this departaent until May 28, 1936, on which day she
was transferred to the Moldsd Cap Department, and worked in this
department until June 17, 1936, at which time she left the erploy of
the abcve companye. Her resson given was that eshe was opereted on
for a goitre, A sudbsequent {nvestigation conducted by George lL.

"\ Brown, employment manager, failed to disclose thet Miss Goulet was

opsrated on for a goitre. On September 8, 1936, Miss Goulet returned
to the employ of the Owens Illinois Glass Company and she remained at
ber work for one day, when on September 9, 1936, she again left, On
this latter date Miss Goulet had a dispute with Mr, Brown, her employ-
ment manager, because he declined to give Miss Goulet her paye. Mre
Brown edvised Agent that the reason the pay for Miss Qoulet was held
up wee due to a court order served upon their company by The Industrial
Finance Company, 215 Spitzer suilding, “oledo, Ohio, which order re-
flects thet a garnishment against Miss Goulet's sdlary had been ob-
tained by that company for a balance of 370,00 on & note which liss
Goulet had signed., The court order on £i{le with the Owens Glass Com-
pany fails to indicate the reason for the loan, or the names of the
persons for whom "iss Goulst acted ac relerence.




With the cooperetion and assistance of George Ii. .alter,
general menager, and George I, Browm, employment manazer of the
Owens Illinois Glass Company, errangements were made whereby the
foremen of the verious departmeats under whom Miss Goulet was em-
ployed, were to obtain the names of the girls who had sat at the
same bench with Miss Goulet in order that Agent interview each
{ndividually for the purpose of obtaining from them any convarsa-
tion had between them and Miss Goulet, while the latter was employed
there,

Pursuant to the above arrsngements, Agent co-ducted inter-
view with pumerous employees who have known Esther Goulet, and all
of them so interviewed stated that Miss Goulel was tight mouthed,
and never mixed with any of the girls at the factory. Furthermore,
that the only talk hed betwesn them was perteining to the work in
question, FPersons {nterviewed were unable to staete whether Miss
Goulet was called for by any person after her working hourse

Acent was then sdvised by Eiward H:\Johnson, foremen of
the Metal Cap Department, that during iciss goulet's employment he
had observad one individual whko appeared friendly to Miss Gouletes
This lady'e name is Aureli Bouirie.

Aureli\Boudrie, employee #C 204, residinz at 919 Collims
Street, 1oledo, Ohio:'waa intesslea-d at ther 0.3 Tliinois Class
company, 1510 North .estwood Avenus, and she advised that while
wiass Goulet was amployed at the glass company, on thrce separate
occasions Esther came to ask hLer abdut thc wWorke Miss Boudrie
also steted that even though she does not chum witl Mies Goulet,
yet she has known her for meny years and this due to the fact that
Zsther Goulet and Miss Boudrie are first cousins,

Miss Boudrie stated that her mother and Fred Goulet are
brother and sister and although they were 80 closely related yet
very little was seen of the Goulets. That prior to Esther Goulet's
employment at the glass ccmpany, Miss Boudrie hed not seen Esther
for many years, and because of the bad reputation of the Goulets,
Miss Boudrie stated that her family had very little to do with
them., In view of the relationship of the Goulets and Boudries,
agent discussed the family history of the Goulets. On reference
bein; mede by agent of Esther joulet, the dau_:ter of Fred and
Catherine, ¥iss Bcudrle advised thet Zsther Goulet is not the Teal

onter of the Goulets and when she was a little child, the
Goulets adopted her. Miss Soudrie further stated that Esther knows
this and the only other persons having knowledge of this fact are
her farily, the Boudries. o5ecause of kstiher's mixirs with persozs
of {11 repute, Aurelie Boudrie never nad anytain - to do wiih her,
and, therefore, could not furnish eny informetion cof velue concern-
in: the Gouleis or Esther.
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Sutseguent to ircterviewin- Mizcc Soudrie, s-ent re-contected
Mr. orown, the emrloyment mansgcer for any further infomustion he
migst be eble to furnish concerning kiss Goulet. In this ecnaection
br. Zrowr steted that it is his duty to investizate campleints
mede by emsloyees at the plant, and when Ester left their employ
sayinz that she was to be operated for a goiter, he conductel an
investigation at the home of the Goulets and ascertained that
Esther's stetements were untrue, and that she was not working,

but sitting eround the Goulet Grill obviously ir good health.

Tne followling investigatior was conducted by Special izent A.
Dickstein on September 23, 1936,

Lester Djkklexander, Marager of‘&ndustrial Finance Campany,
Room 215 Spitzer Building, Toledo, Ohio, wes contacted and he
furnished the following information in connection with the judge-
ment that 18 held by his company against Esther Goulet.

On Japuary 12, 1935, a loan of §250.00 was made by Esther
Goulet on a car which she had purchased. The instent car was a
1932\Pontiac Cosch, motor #916990, serial #799619, purchased by
Kiss Goulet at the Gtanderd Finance Company, 1lth and Madison
Avenue., The address given et the time of the sele was 2017-1/2
Adexms Street, and Miss Goulet gave her occupastion as waitress at
the Yylldog Cafe, located at Sumrit and Locust Streets, Toledo.
Tr.e record of the fiuance company reflects that at the time of the
sale of instant car, Lstier Goulet gave as reference - ratuer

- Aoberdeen, st. Johns School, Foint Flace, ancd an indivicusl named
\hemue, no address, who alleged he has known the buyer for fifteen

years, and Sheriff James J. O'Reilly was the person who guarenteed
Esther's account. On April 1, 1935, a rerlevin was placed ageinst
the car because of non-payment on the fnstallments. On April 12,
1635, Sheriff O'Reilly celled Mr, Alex=znder over the telephone
advising him to be lenient with Miss Goulet and return the car
which the finance company hed taken, to Esther Goulet. On the
same dey, Mr. Alexender releesed the car to iiss Goulet upon the
guarantee of Sheriff O'Reilly. On July 1, 1935, the instant car
was wrecked and on July 9, 1935 the wrecked car was sold for junk
by the Industrial Finance Tompanye. The balance due from Esther
Goulet at the present time is $63.22 and for this amount an attach=-
ment was made on the salary of Esther Goulet at the Owens Glass

Company.

Mr. Alexander sts=ted that he hed encountered much difficulty
in trying to collect the belance due on Esther Goulet's car from
Sheriff O'Reilly. Mr. Alexander furnished agent with a copy of a
letter he had sent to Sheriff O'Reilly, who hed been showing a
great interest in the welfare of hstier Goulet and the contents
of this letter are being set out herewith, the copy being retained
i{n the files of the Cleve<lend office.
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"r. James Jo O'Reilly September 30, 1835
Lucas County Court House
Toledo, Ohio

*Dear Mr. O'Reilly:

*0n April 12, 1935, in consideration of our returning to
Esther Goulet the automobile held by this compeny as security for a
loan, which had been repossessed for non-payment of the said loen,
you guarenteed full payment of the account. 1In July 1935 our
security was removed from us by virtue of the automobile being
wrecked. Since that time we have been unable to meke collection on
this sccount and we, therefore, find it necessary to call upon you
to make good your guarsntee. The emount of balance is $124.00,
which emount will heve to be paid to liquidate the account,

*#e hope you will not make it difficult for us to collect this
emount since we have relied all along om your good feith in this
matter.

"Very truly yours,
INDUSTRIAL FINANCE COMPANY

Lester D. Alexander

Mr, hLlexender stated that Sheriff O'reilly had evaded paying
the belance due on Lstner Goulet's account, and he was compelled to
replevin the cesh reglster which was loceted in the Goulet home in
1935, There is a balance due of $63.22 which Sheriff O'Reilly de-
clines to pay as the guaractor of Esther Goulet's account.
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neference is zmade to the report of special Agent J. V.
Murphy, Cleveland, Ohio, dated September 19, 1936, pages 42 and 43,
wherein is set forth interview with lr. Ray/éheets, Detective,
Toledo Police Department, in which Detective Sheets informed Special
fgents S B. Dill and Jo V. Murphy that in the sumer of 1934, he, ¢
Sheets, recelved some information from a man‘py tte name of "Cutech”
Zenz, who is the assistant golf "pro® at the Bay View Golf Lourse,
Zoint Place, Ohio, to the effect that some of fhe Barker-Karpis
gang were banging out around the 20lf course at that time, the summer
of 1934,

¥r, Faul "Duteh;\konz, address 1247 Moore Street Toledo,
Ohio, was interviewed by Special Agents He Be D11l apd Jo &. Murphy,
on September 21, 1936, at the club house of the Bay View Golf Course.
Fe stated that in the early part of the surmer of 1324 his suspicions
were sroused by the activities of certain men who were seen by him
around the golf course; that the reason his suspicions were aroused
was because as he, Renz, passed near green pumber two, a short distance
from the say View lagoon, hs saw a short, stocky msn, who was neAar
green numder two, and as he, Renz, approached this men, the man put on
oms colored glasses; that the man appeared to be nervous and seemed
to dbe trying to preveat being recognized, Renz stated that prior to
seeing this man near green number two of the golf course, he received
several identification orders of the Barker-Kerpis mod at the clubd
and caddy house of the Bay View Golf Course from this Bureau; after
observing this ran on the golf course, Green number 2, and thinking
1t might be one of th# Barkar-Karpis mob, he returned to the caddy
house and removed the identification orders, which were on display in
a show case, because he had heard of the dangerous character of the
Barker-Karpis gang and he was afraid some of them would come into the
caddy house and see their plctures on the {dentification orders on
display in this place and attempt to do him some harme

Mr. Renz stated that shortly after he saw this suspicious
man on thq\golf course, he was talking to a friend of hia by the name
of Russell‘Simpson about the matter; that Simpson stated to him that
he, Simpson, had taken scme pictures of the Zay View docks and that
he thought be might hLave some pictures of this mob; that Simpson also
told him that some menbders of the mob had tried %o purchase a boal
from him, but that they bad not completed the deal; that he showed the
{dentification orders of this mobd to Simpson, and Simpson astated to him
that he believed that they were the same men he had sesn aound the Bay
viaw dockse

Mr. Renz stated that he knows Detsctives Cwen Green and nay

Sheats of the Toledo Police jepartment; that these _etectives fre-
quented the 3ay view 5olf Coucse and ceme into the caddy house; that
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on one occasion while they were at the caddy house he, kenz, told them
about these men, whom he believed to be part of the Barker-Karpis geng,
and also told them adout Simpson, who claimed to have taken some
pictures of these men; that, to his knowledge, the detectives made mo
investigation regarding the matter, but they told him to try to get
some more information about the location of thase men. Renz atated
that he nevar saw these men after that, and that he dismissed the mate-
ter from his mind until the pewspapere started to print storizs to

the offect that members of the Barker-Karpis mob bhad been hanging out
at Toledo; that when he read these stories in the pspers he asked
Russell Simpson if the pictuPes taken of the boats had any of the mod
on them and that he was informed by Simpson that the pictures 4id not
"oome out good."

Mr. nenz was shown the pictures of the Barker-Karpis mobd,
but he stated he did not get a good look at any of the men and that
he would not be adle to identify any of them. VWhen referring to
the suspicious psrsons, Renz alwayes spoke of "these men", however,
until this time he hed only mentioned to Agents oces man, whom he
thought to be suspiciouss OCn furthsr questioning by Agents, Lenz
stated that he saw the man who put on the colore? glasses for the
apparent purpose of preventing recognition (mentioned above in this
report) again about a week later and at that time this man was with
several other men, who also looked suspicious; that he could not
deacribe these men as he 4id not observe ther very closely; that at
the time he saw them they were near green number two, about the same
place thet he had seen the man with the colored glasses,

Renz was questioned as to a more specific date on which
he had ssen these men, however, he stated that Le could not recall
even the month, dbut that he was quite sure that it was in the sumer
of 1934, prior to July 4th, Renz stated that Xussell Simpson operates
a gurage at the intersection of Stickney and Paxton Strecets.

After concluding interview with Paul nenz, Agents proceeded
to 2806 Stickney Avenue, Toledo, whore hussell Simpson was interviewed,
Mr. Simpson stated he operates an automobdile repair shop in the rear
of his residence, and also repairs gasoline boats at the Bay view
docks; thet during the simer of 1534 he had in his repair shop a
number of outboard motors, which were for sale, end scme time during
the sumer of 1934, the exact date he does not recall, iwo men came
to his repair shop at 2306 Stickney Street and stated they were inter-
ested in the purchase of a motor and boat; that he told them to look
over the motors he had in his shop and answered these men's questions
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about power ani speed of the motors, end these men stated these
motors were not what they wanted and they 414 not purchase e motor;
that he perticularly remembered these two men as one was very short
and gruff in his speech; thet he 4id not know the identity of these
men and they 414 not tell bim their names or who sent them to his
place to see the motors he had on hand. Simpson stated he recalls
that the taller of thece two men wore green colored sun glasses,

He steted he never sew either of these men before they came to his
shop, or after they left there, He stated he never frequented the
Casino Clud on Suwmmit Street, near the Bay View docks, as he doses not
drink and does not go to places where liquor is sold.

Photographs of the members of the Barker-Karpis gang were
exhibited to Mr. Simpson, and Le selected the photogrephs of Alvin
Kerpis and Arthur "Doc¢®™ Berker as persons resembling the two men, who
called at his shop to look over the outboard motors be had for sale
during the summer of 1934, Xr. Simpson steted that no members of
the Toledo Police Department ever contacted him © ascertain if he
had any informetion ebout the Barker-Karpis gang, and as he did not
want anything to do with such a gang, on account of thelir dangerous
character, be never mentioned to eny lew enforcement official that
the two men, Kerpis and Barker, called at Lkis place to buy an out-
board metor, until Speciel Agent Smith of this Bureau, celled and
interviewed him about this metter, the latter pert of 1925, or early
part of 1936, at wkhich time he releted the above informetion to Agent
Smithe

%ith reference to the photographe which Paul Remz steated
that Simpson claimed he took at the Bey View docks and thought the
pictures of the suspicious men might appear therein, Mr. Simpson
ptated tret during the surmer of 1934 he was ot the Bay View docks
subsequent to the time the two men came to his repair shop, eand
took some snapshots of some outdoard motor boats in the docks, and
when Paul Renz mertioned to him that the suspicious men Renz saw
on the golf course might be members of ¢ wxanted Barker-Karpis mob,
he, Simpson, mentioned to Renz that he had teken some snapshots of
outboard motor boats at the Bay View docks and maybe when the pictures
were developed the men might show in the pictures, as thers were soveral

porsons at the docks et the time he took the snepshots; that upon develop=-

ing the snapshots, seve.al of them were no good, and the good pictures
414 not show anyone in them whom he did not knows

Russell Simpson further stated that one of the men who called
at his shop, and whom he identified from photograph &s being Arthur R,
"Doe" Barker, had a fresh scar on each side of his face, just below the
temples and in front of . ich ear; that he took particular notice of these
scars on this man for the reason that they were in about the sane posi-
tion on sach siie of his face. Mir, Simpson stated at the time these
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two men, Karpis and "Doc" Barker, were in his shop looking at the
outboard motors, he was very busy making some repeirs, and he did
not take particular notice of what means of trensportetion they
wsre using, or if there was any one with them, but believes they
wers alone,
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The following investigation wes conducted by Special
Agents A, Js Norstrom and A. Dickstein on September 19, 1936:

Feference 1s made to the report of Speci=l Agent k. C.
Suran, date@ Septamber 5, 1936 Cleveland, Ohio, wherein on
page ten, it is steated by Frank Greenwald that he had ssen from
time to time at McGraws place, 20111 Adams Street, oné&~Pekay, who
wes a bell boy at the Faldorf Hotel at Toledo, Ohio. In an ef~
fort to locate and idehtify Pekay inquiries of bell boys made at
the Waldorf disclosed that rekay also known as Barry, resided at
the Court Fotel, Toledo, Ohioe Further imquiry at the Court Hotel
revealed that rekay's true name wes Harry\sazelbaker, and he was
located at the Court Hotel, 434 Korth Erie Strset, and brought to
the temporary offices, room 513 Edison Building, Toledo, Ohio, and
there interviswed,

Hazelbaker was closely and vigorously questicned as to
his having been seen at the McGraws rooming house, which he emw
phaticslly denied. He, however, admitted that he was formerly em-
ployed by Steve® MeSraw, now decezsed, as a taxi ced driver, and
thet in the past few years he had only seen kdward cGraw on one
occasione In view of Hazelbaker's denials, a signed statement was
secured from him, the original of which ia being retained in the
Cleveland office files, and which 1s hereinafter being set forth:

"Tolsdo, Ohio
"September 19, 1936

"I, FARRY EAZRIBAKER, elso known as 'P, Ke', 40 hereby
make the following signed stetement to Speciel Agents A, T,
Rorstroz and A, Dickstein of the ederal Bure=au of Investiga-
tion, U, S, Department of Justices I make this statement
voluntarily, without threats or any promises of reward,

"I have been residing in Toledo, Ohio, from 1915 to
1924, From 1924 to 1930 I resided at Detroit, Michigan, and
from 1930 to this date I have been living in Toledo continue
ously, I have known Edward McGraw and Clara his wife, for
the past fifteen yesars, My acquaintance with them was through

iving a taxi-cadb for Steve Meuraw, a brother of Edward, who

hed died about four yeers ago, During my eamployment as cabd
driver for Steve MeGraw, I have never visited the home of
Edward)feGraw, I am employed as bell hop at the 'aldorf Hotel
located on Sumit Street and ladison, Toledo, Ohio, for the
past 3 years, and during this time I have never had occasion to
visit or telephone Edward lfcGraw, although I have heard on many
occsusions thet the lcSraws run a ¢=ll house,

1t




we- = +x——- Joars I have been employed with the Waldorf Hotel im Tolede, . ».:: wL

’

~ *T have read the forego

*#hen I left Toledo, Ohio, in 1930, I went to Detroit,
Michigan, where I purchased 12 slot machines and operated
them in a suburben town known as Belvedere, Mjohigan. I
operated these aslot machines for six months, and for 4 years
I ran bootleg whiskeye Upén my returm to Toledo, Ohio in
1830, I was interested {m & pumber of cafes and for three

Ohioce . vt : . ' e
*I have bsen shown photographs of Alvin Karpis, Barry

Campbell, John Brock, Slim Gray, Milton Lett, William Weaver, £ T,

Fred Hunter, C, J. Filzgerald, Volnsy Davis, Sam Coker, Jimmy -
Wilson, and Willie Earrison, but I &o mo!{ recognize any of . ~

e

. B ¥y P .
these individuals, I have never scen Harry Campdbell, allas .~ .-f

Bob Miller until his photograph was shown in the Toledo paperse : w .

*I am aequainted with Benjamin and Joe Fretti, of 50& '~

gonros St,, who I know control the pin ball game machines im PO » ¢

the city of Toledo. T am acquainted with Captain George ' B

Timinay only casually, I have never heard of Joe Roscoe, but

I 40 know that Jack broaedway operates the 42nd Sireet Cafe.

I know Benny Harris runs a book om Superior Street, Tom Worland

operates the Uugout, a csbaret loosted on Hil}’Avenue, and is

algd in the pia ball machide racket. Benny Arznoff operates x
‘ the\@ﬁkeyc which is run as a race book, and orap gems joint,

I Xave known Fred Uculet, Catherine and Zather for the past

three years and have known them to operate the Goulet Grill,

located at 2130 Jonros Street. I kmow EeinieBilleter who

1s a wrestler. Joker‘Eennedy 1s known to me ‘as @ bartender and

ia presently located on Adams Streast, T also know A_rt\éystron
who operates a cabaret on Washington Street. Jean &ord end Bill
Aasman I know to be running houeqs of prostitution, Art'@and

and Ioé,\’uroves operate the-putech yy1lage, However, L deny ever

visiting Mcuraws bouse on Adams Street, :nd I have never seen -~
. the picture of Barry Campdell aly.y nob xiller until the news- )

paper have printed thsm at the 'une Campbell was &pprehénded. "

"About four years ago I 88K,y cup¢aipn Cjorge Timiney for

permission to operats a few slot machines, but he refused to let
mo oi):r:te. ;”:B% t?:: z:c;::id destroy them, I was planning
on e about twe

? 'Upnﬁnt i1 three years ago in stores ia Toledo,
recket and prior to repeal of
whiskey but since 1933 I have
Waldorf Hotel, Toledo, and I

ohidition, I lad doeen dootlegging

"$ypewritten pages and the saxlE Statoment eonsisting of two \

is trus to the best of my knowledge
and recollestion, I have “fgad the first and second pages.

Ae To Bo:s:rom ; /8] &
sickatelna \ ARRY HAZH‘BAKER\ .4.

Aé;ecial Agents, Federel Bu:& Farry . X.) Bazeltaker

of Investigationm, U. S, pgeau  Court Hotel, 434 N. Erie St.

of Justice, 1448 Standerd pte Toledo, Ohio
Clevelend, Ohio.™ Blég.,
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In addition to the above, Hazelbaker related that although
out of the rackets ’at the present time, he is 2esirous of again
operating slot machines and pin bell games, and is endeavoring to

“raise enough monsy to duy machines at this tims. He steted tha®~; o - =3
to opsrate, he would not have tog-gg_grx' to police offieials, mor * - e
would he have to fear reprisals on the part ef Fretti brothers, or
other big operstors, Hes Etated that he bad never heard of greft
peyments in the po_;ice department in Toledo, Bor was he'in a posi~ }
tion to speak with authority ab to vice oconditions in_tﬁis eity, S8
He furtber stated that operating slot machipes was illegal, dut that “- .
he would have to take his chances along with the other operators ia s
being mnght. - - o - . ’8 R Sy 2

Y
EEAEEREEERRARE - e o E R

The following investigation was conducted by Special
Agents A, J, Norstrom and A, Dickstein on Seplember £, 19363
S . ~N

\ ; ’ \ : \ { \ S
) ' Reference is )ado to the report of Special Agent R, Co
- Suran, dated at Cleveland, Ohio, September 5, 1936, in which re=~ —

port it was alleged that George M,YFancock drank beer at Lenb's
Grill while Campbell was there, Xr, Eancock,” who had operated
the\Serval Apex Refrigeretor Service at 2021 Adsms Street, a Tew
doore from Lamb's Grill was locate«? and interviewed at the afore-
mentiohed addresse

) Mr, Hancock, who resides at 45¢ Fifth Street, Toledo,

Obio, advised that until September 8, 1936, he was the owner of

e e

Y, _ the Apex Refrigerator Service, which dysiness he opened throce years {
} ] ago. Since 1935 he had been patronizing Lemb's Grill on Adaxs Street:
: about three Gays a week, eating his lunch at that place, . __ L

by : Photographs of the Barker-Karpis gang were exhibited %o
. him, dut no identifications were effected, He stated that while
stopping et Lamb's Grill ke never befrisnded strang-re, and the per=
sons with whom he drank were known to him. WKr. Bz .2k advised further
that his wife is employed as a nurse at the City Bospita], Toledo, Ohio,
and about two months ago he was told by his wife 2-at the newspapers
reported that Campbell had been 1iving at the McGraws' rooming bouse,
. and because his store hed been neardy, his vqfo had called this inci-‘«z
: dent to his attertion; that all other jnformation gethergd in qonnec- \
tion with this matter waa read in the nawspapers. To connection with
the presence of Captain Gsorge Timiney at Lamb's Grill, Mr. Bancook
stated that he kuew of him only from reading in the p=_ s, and if he
had met Ceptein Timiney on the street he would not recognize him, -
Further, thet his refrigeration business had occupied most of his time,
and therefore he was unable to make the acquaintances of persons visite
ing theree Agents discussed with Mr. Bancock the vice and gembling
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conditions existing in Toledo, Ohio. In reply be stated that for
twelve years he was the superintendent of the City Hospital at
Toledo, Ohio, during which tims he had very little occasion to
Xeep in touch witk civic affairs because the hospital had been
bendling isolated cases, which compelled him to ramaim at the =7y ... .77
hospital most of the time, - ‘ - '

- However, when the name of the Fretti brothers was dis-
cussed he stated that Ne came in ooptact ‘with them through s ! N
refrigeration service, He stated that the Fretti brothers bad aa ¢
apartment on 13th Street, betwsen Washington and Monroe Strests, :
Toledo, and that he bad the contract to keep the refrigeration ia
that duilding {n good ocondition; that dus to ths dad reputatiom <
they had in paying their bills, Mr, Hancock discontinued doing Lo
business with Fretti drothers. EHe was unadle to furnish any in-
formation of value which would tend to show that the Fretti brothers
had a eontrolling monopoly of the pin ball machine racket, or was he
able to furnish any information concerning Sheriff OﬂRoilly:/,~<

A '/ \ / / \ ! %

\ Abmham%uddard. operating and doing business under the neme
of\Eaddard Brotters Confectionary Company, 2147 Monros Street, Toledo,
was interviewed in connection with any visits thet Campbell may have
made at his store. He stated that the first information he bad rela-
tive to this matter was on the day of Campbell's apprehensicn when
Detective Earry Menson and two other detectivea from the Luces County
Frosecutor's office appecred at his confectionary, which is nearly
directly across the atrest from Goulet's Grill on Monroe Street, and
questioned him relative to any visits that @ampbell bhad made to his
store. This was the first intimation he kad that Campbell was resid-

‘ing in the neighborhood, He further stated that hs was unable to :x

later recognize the newapaper photogrephs ¢f Campbell which &ppear
following his apprehension, as the likeness of any ons who ever fre-
quented or 1ad been e customer of his store, Photographs of Campdbell
and the Barker-Karpis gang were exhibited to him, but he failed to
rocognize any of them as the likenesses of snyors he had previously
wet or known, He 4id state, bowever, that ft would have been pos~-
sidle for C pbell to have deen a customar of his gtore, but mot
having business or social relatfons with him, be would be unadle to
recall bhim as he does a large wolume of business and of necessity, would
have a great number of i?atomprs who be would rot recall,

) \ . v \"-,
‘ , Fadderd further steted that ke wes the local distridutor
for Play and Cleo Cola, and oonzequently octasionally visited the
Goulet Grill for business purposes, G:1let being the user of these
beverages. He recalled having heard ike name of Certis mentioned,
but eould not recall in what connection, nor could he recall her
last name, or ever having met her, although he wes acquainted with
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the members of the Goulet family. He further informed that at no
time 4{4 he ever see Sheriff James O'Reilly at the Goulet Grill,
or Captain George Timiney at that place. He stated that doth
of these latter individuals are well known to him and that he had
weem —ge - -2~ .- heard that Q'Reilly frequented Goulet's prior to Campbell’s ap= -+ ecorr—
’ prehension, although he never saw him theres -~ -~ > - - :
“ LT Eaddsard also informed that several years ago, prior %o
N ! his marriage, be played cerds at Fretti prothers gamdling place
and consequently ¢ame to know a mumber of well known figures in
Toledo oriminsl cirecles, inclvding members of the Licovoll mod,
yet despite these aoquaintances he had no knowledge of pay offs 5 -
. or organized vice in the eity, . ' . N TRE

)‘ Haddard operates one pin dall machins in his store,
which he stetes was installed by thd, Netional Coim Machine Bx-
. Q change of Toledo on a fifty-fifty baslse The pey off on the
X machine i{s in merchandise, accor\clﬁng to Hedlderd, eand the collector _
- 1s an individusl known to him as)"Happy,® Eaddard furtter stated’
that the store is owned by Xis mother and operated by his wife amd )
. him, Badfard Brothers merely being a trade name esteblished dy his ..
b father, now deceased,

— e Interview was also had with Arthur%arleau. who with his
fether operates the David\Merleau Eardware Corpany, 2139 Monroe
Street, across the atreet from the Goulet Grill, He stated that

.___._..._.- — - on the morning of Cempbell's apprehension, newspaper reporiers ques-.. - .. -

tioned him as to any knowledge he might have of Harry Campbdell, his
wife or the Coulets, Hs told them thet he had never seen Campbell,

. - . but thet Gouleta were known to him because they made occasional pur- “~
: .  chages at the store, but that Campbell's wife was unkncwn to him, ‘
; # ' . slthough she may have vieited his store, The pmewspaper men mise =/

quoted him stating that Campbell’s wife was a regular customer at
the store, Other than the above he had mo further information to
offer, and was unable to recognize photographs of Campbell or members
of the Barker-Karpis gang, Interview was also had with the elder
David Yerleau, who imformed that Sheriff 0'Reilly ws well known to
b’ s for .any years, but that the only time he had eseen O'Reilly et
the Goulet Grill was several days prior to the opening at their
present location, when delivering paint to that address, at which

. " time he moticed O'Reilly tlere, elthough he could not rocall having

) . telked with him at that timee () )

.,
4 ~
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The Toledo Morning Times was reviewed for the months of
Merch, May and June, 1935, by Special Agente N, S. Harzenstein
and R, Ae Guerine The April 1935 volume hes been teken from_the .., . . pm
1ibrary to be rebound and will be checked upon its retura, ‘i@ T, ¥

Maroch 28, 1935 !’nll-facq,photog:'aph of Yy@‘nac_lsgxf_dette, I‘ith -
Page 3, Cole & notation that she had been gpentenced to § rs
A _ ~ at Miemi for harboring Alvia Karpise L%
e = - L e N e TS n e
. T - P . T ‘».»,"" & ~ s :
Bay 1, 1936 St, Paul, Minn, (AP) cUen T
Page 2, Col, 8 John L. Madala, Federal Agent, pictures Doc Barker

as underworld general in charge of changing $200,000
ransom according to information he obtained in com=
versation with Oliver“Berg. During the trial Alvin
Karpis and Doc Barker bavs been named as the actual

e kidnapers. - . -~
‘\‘ R \\ ," N » N , - B "-/"\\
Mey 4, 1985 |  Ste Paul, Minn. (AP)) : Yooy Yo,
. Page 8, Cole 8 For the second time in two days, Arthur "Doc” Barker
and Alvin Karpie were named as kidnspers of Edward Ge
_ Bremer, Elmer ¥armer named Harry Cempbell and Fred
—— - - Barker as members of the gange C e e e o
May 5, 1935 New Orleans, La. (AP)
——— Page 14 Colse 2 & 3 Earry Sawyer, finger men in Bremer case, arrested.
o Kay 8, 1935 Ste Paul, Minn, (AP)
_ Page 3, Col. & James Wilson testified he associatsd unknmowingly with --_
\, i ) ‘ ) Karpis, the Barkers and Harry Campbell, He admitted’ \
, v S 1iving with Barker and Campbell ip Toledoe / .
May 9, 1935 St. Paul, Minn. (AP)

Page 3, Cole 1 Deputy Commissioner of Police John H)é&cock of Chicago
testified he knsw Boss’lbl&cmghlin as a law-abiding

citizen,
¥ay 16, 1935 St, Paul, Minn, (AP) DBremer case Dears jurye
ma 5. COIQ ‘ —_ oy - T
N "\‘ . Y .. - ' RS,
k ¥ay 18, 1935 St. Paul, Minn. (AP) [ : \ { k

Pege 2, Cole 1 Arthur *Doc" Barker and Oliver Bsrg given 1ife sentences

f r Xidneping of E, G. Bremers, Penalties brought to 18,
o the number of 1ife sentences since passage of Lindbergh
AN - : S Taw. Xarpis, Campdell, Weavsr, Harriasoam, WMyrtle Eaton,-
Dr. Moran, Volney Davis still being soughte




—

May 22, 1935 (AP) Picture of "Doc" Barker, who received life
Page 3, Coles & sentence for Xxidnaping of X, G. Bremer,
- June 1y 1935 = Tacoma, Wash, (AP) - (S/30) —~ ¥ ~wm I mET e A
Page 1, Cole 3 Volney Davis and Alvin Karpis suspected in Weyerhauser
ease., Davis end Xarpis named as lesaders of mob which
N\ , + ¥idnaped Edward G. Bremer of St Paul {,- )

J'ulno 2, 1935 ./ Tacoma Wash, (US 6/1) : 3 ) ; . L
Page 1, Cols, Alvin Earpis gang not kidnapers in Weyerhauser cases .%*
5 & 6, conttd . Lo T -
Page 2, Cole & ) ) A X S o e R

2z

e -

- C e

; . . . . ¥ . . A
June 3, 1935 Headline: KARPIS AID SRIZED IN KIDNAPING, Article:
Page 1, full page Chicago, Ille US 6/2) Volney Devis captured at
headline, also Chicegoe Named as member of Alvin Kerpis kidnap

Page 1, Cole 5 . gange Involved in Weyerhauser kidnapinge P
{ ~ cont'd Page 2,/ } — N ( ) ( ) { \
e L7 CO;'\ 5- AN . ’ } N J L ; ‘\\ /,
June 4, 1935 Tacoma, Wash, (AP 6/3) -
D Page 2, Cole 3 Voluney Davis, Alvin Karpis gangster, not involved in
Tgyerhauser case. e T CToTTT T
June 4, 1935 St. Peul, Minn. (AP 6/3)
T : Pege 3, Col, 1 Volney Davis, known %o department of justice agents as

L one of the slippriest and toughest members of the Barker-
S Karpis geng, plead guilty to conspiracy to kidna

) = } Edward G. Bremf for $200,200 todaye ) PN

‘ . :. N R , } H ) . i { ) .
=5 ‘ June 4, 1935  Eeadline: KIDNAP SUSPEGTS, REFUGE. - N )
AR Page 3, Cols, Photo of bouse of Georg nifas of Wsyerhauser case.

‘ 2, S5 &4 Photo of Alvin Karpis, profile; photo of Barry Campbell,

full face, Caption identifies . -tos by name, 2nd says
that Campbell {s mamber of Karpia' gange

Tene 8, 1935 Ste. Paul, ¥inn, (AP 6/7)
Page 1, Col, 2 Tive Xidnapers sentencad, Relates terms recelived by

e _ Yolney Davis, Arthur "Doc" Barker, 011;31- Berg, Harry -.
v . tAlderton, Elmer’Fermer, John J, "Boaa” McLaughling -
!», ; James J, Wilason; Byron Boiton remains to be sentsnced,
~ "Only Alvi . Karpls, leader of Barker-Karpis gang, pamed

as abductors of Bremer, had eluded capture * * *,*

B . .. P . X W - NS VUV B S R R
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June 9, 1936 New York, Ne Y. (AP 6/8)

Page, Cols, Relates how various criminals were captured because of women.
2, S, 4, &5 Speaks of Volney Davis, @ big gun of the midwest mob that

have been responsible for ¢rimes renging from murder and )
kidnaping to robberye - % A

S ———— s g ey T T e =

o

s T T
i \ / A\ » - ‘q‘

) . ) Th) Toledo News-Bee for the non}: of June, 1954 was examined 3

by épeciu Agent R, A, Guerin; and for the month of July, 1934, was ex= 3. )
amined by Special Agent N. S, Barzenstein. Rothing of value to the % " o e
{nstant investigation was found in the issues of either month. g e i
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The following are telephone calls which have been overheard
on the telephone tap being meintained on the telephone of the
place of business of Joe and Ben Fretti, 514 Monroe Street, Toledo,
Ohio, which calls appear to have some significance to the preunt

investigations
'J’
SKPTEMBER 17, 1938 - ~ .. % Incoming call at 12:10 pele™ 7= & "Ry
« — . ¥

Xan calling (Voice sounded like Clarenca(Vena) - Lot me

. . talk to Joe Fretti, - , S

. Girl Acswers He's talking on the other phono. { :

Joe Frettd =~ Hello’ 4 N ,
Man oalling Joe, what have you been doing, ducking the {ssue -

on me? I have called you a number of times and
left my phone number but you have not called me.
The cempaign 18 now under way end I want to get
you started, there is lots of work to be done. -
Joe Fretti I don't }mcu whether I'm ducking the Republi-
cans or not, but I have beern giving this serious
thought, and maybe I'll be with the Democrats.

Man calling . Come over and see me and after I get through
) ’ } talking to you I don't care vhether you arQ
. ‘ : / ' the Democrats or not, -~ ’ -
S Joe Fretti Are you going to be in your otrice a1l dm
: Man calling Yes, the detter part of it.
e ) Joe Frettl J'11 teke a run over and see you in half em -~~~ -~
hour.

e : The above conversation was overheard by Speclal Agent
E. J. Dowd., As it has been previously mentioned, Clarence Vena, who
is no doubt the person telking to Joe Fretti, in ebove conversationm,

2, ; _ {s a colored Republican and reported to be a "fixer"™, The Fretti
1 | : brothers are reported to c};ntrol a goo)l number of votes in Tole?o.
SKPTRMEER 18, 1936 Incoming eall at 4: 30 peme
Man calling This 18 Tim%urphy, let me telk to Benny Harris.
Benny Carris P-'10 =
Tim Murphy TiLoTe 18 a fellow named Milton Starkey with the

we Ps - tng Compeny salled you up and wants
talk to you on important business. I would't
tell him where you were, if you know him you

\ ean call him., Say, also, there ere four ~
} ; colored boys here who want to cash checks, .
Benny Harris - I don't want to bother with Starkey and cash one

check at a time for the colored boyse

DN S . This conversation was overheard by Speclal Agzent E. J. -
Dowd. Tim Murphy, menticned in the above conversation, is an
employee at thePuperior Sports Center, a gambling house operated
by Benny Harrls, and Muphy is said to be a cousin of George Timiney,
Ceptalin of T.tectives, Toledo Folice Department.
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SEPTR/BER 19, 1936 Incoming call at 10:55 a.m.

Man calling Is Joe there?
Ben Fretti No, he is pot, 1s this Luces?
Man calling *'Yes, have him stop over at the radio (police)
Rt o b ATl RIS ¥+ - TR S A it L S e S

2 -

. This conversation was overheard by Speciel Agent E. J. Dowd,
~) ;o "Lucas is a Police Officer assigned to the rsdic byilding, Toledo s
Police Departments’ 1 ; TR oL
Outgoing call at 1:58 p.m., calling =~
Adems 4141 - (Toledo Police Dept.)

rd

~ SEPTRMBER 19, 1936

Man answers Police Depariment,

Man calling Mr. Benry)YSemback please.

2nd man enswers Identification Bureau

Man calling Eenry Semback, please.

2nd man answers _ He won't be back until a week from londay, he is
“\ ; \ y “on his vacation, \ . ~ e ‘\

' , . ¢ : A ; A . :

. 7 Tuis conversation wes$ overheard by Special Agént Ne 8. /
Harzenstein. FEenry Semback, mentioned in this conversation, 1s

the police photographer in the Identification Bureau, Toledo Folice
Department. oo T ' T '

The following conversetions were overheerd over the tele-
- phone tap being maintained on the telephone, Adams 1556, of Mexine -
) Belmont Thomas, 2105 Warren Street, Toledo, Ohio, which conversations
appear to heve some significance to the present investigation.

L ) ' SEPTBMBEZR 17, 1936 i ~ Out going call at 11:28 p.m.,’ )

" A ' / _calling Adams 0719. J

- ¥axine calling (Talks about the heat, health, etc.} - Went
o over to Lena's last night.

Rosie I loet another girl, her man didn't wn:t her
here 8o he took her back to Michigen. I only
have four girls now with Friday end Saturday
coming ORe

M¥axine Well, you can't help ite -

\ . Rosie It®s heart breaking and business is tough. ‘\\
: . Maxine Maybe its the change in the weather.! .
Rosie I only hed two girls today. Did you send those
: ocards?
b Maxine Yes, I 414, is he through fixing up?

e ST Rosie You should see the step though. Will you -
send a card to Lena for me and thanks for your
card,

Maxine Sure I will. I'll ses you towmorrow.
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(When talking to Maxine about the girl who had gone to
Michigen, Rosie mentioned samething that sounded like "Peggy",

although it is not

certain), This conversation was overheard

by Specisl Agent R. A. Guerin.

SEPTE/BER 18, 1936

Outzoing cell at 11: 41 DeMe call-

P Maxine celling
CN Helen N
/ Maxine

Helen
Maxine

Helen

= " ) Maxine

_ Helen

RO ) , Maxine
Helen

Maxine
Helen

::> . . Maxine

Helen

ot e,
~—’
e

Maxine
Helen
W . Kaxine

hetiie Edhate S ing Mm ‘5”. ‘ . ‘ L - ‘..?fr"v
Helen? — N e -
Yes, how are you? '\ ' \ \ .
I just got hame fronm Ianny'a. She is awful . .
sick,too much Jewlish New Yearse -~ *—ﬁfjt”'

Is that right? Gee, things ere terribdle. .
Such a chenge is unbelievable. -

Don't think about it, you have to take thl

bitter with the sweet. :

Sey, a party was in here tonight -- hold the

l1ine a minute (tells Mary to teke them in the

other room and close the door) «= This party

Klipe was around, never has been here before ,

and I don't know ‘what to do. ~What should I ! .
have? s . Y -/
Nobody else does, you were right. -

Said he was going on a vacation.

That's most j.obably it, he hed a lot of

nerve.

Sally got a "beef®™. Farty was supposed to have
said, didn't you know? They were different
people entirely. -

You sure sound as though you were sick tonight.
'911’ I aMe

Helen, don't worry, it's Frilay night it's
only 12 o'clock and spmething might turn up. )
1 4idn't want to call up Sadie as o is such’
a talker and I d1dn't want to get her started.
I wanted to know about the doctor, dbut Mary's
husband goes up to Erie Street a lot. I domn't
want to start with her.

Say, the former proprietors wrote to Mary and
\*Blonde® Helen. They were supposed to have
written to me, as Mary got a letter from them
saying they hed written to both Helens and were
disappointed in getiing no response. She wrote
back and now she's worried.

She has nothing to worry about.

Will you call tomorrow?

Yes, I'1l1l call earlye

26

R, P 3



This conversation wes overheard by Special Agent A. Je
Norstrom. The person "Kline® mentioned in the above conversation
as having called at the place where Helen is located, the)Shelby
Hotel, a house of prostituion, is evidently Police Ofﬁcermine,

wim i~~~ - - To51sA6 Police Department, who 15 assigned to the 1IquoF BEuBd — -
and from the coversation ebove it appears he was enceavoring to
. do a little "oolleoting® of hia own, —
\ B e N 2N
' ) SEPT&-‘.BER 19, 1936 /, Incoming call )t 12: 50 p.l)
Q‘ ‘ Sadio%ann Calling (After greeting) I got initiatod. T‘ e »”‘..";-“»V
S ; Maxine Yes, I heard, _ ":@;.TA ”
- } Sadie When did you get back? LT
' & ? Maxine I got back Monday but I went to Detroit tor
o ‘ a couple of days.
v Sadie Lerna didn't buy it. She changed her mind,
Y Anna wouldn't sign over the lease. For a couple
‘\ : I - of days Lena and Sam were running after her -.
, & g \ ‘ to sign over the lease, ther, finally when Anna
’ P Y, ) said sbe would sign oyer the lease, Lena backed
BRI . ~ oute 7 - o
N

This conversation overhsard by Special Agent N. S. Harzen-

-~
\\\ ! stein. As set out in previous reports, Sad{e Dann was endeavor- S
X ing to sell her house of prostitution, the {xford Hotel, and it
appears from above conversation that the deal fell throu,,h as
*4nna", who is, no doubt Anna?lmer, wbo owns tne Oxford Botel,
would not sign over the lease on same,.
\ SEPTEMBER 20, 1936 Cutgoing call at 12:20 e.m, calle
{ } . ) ' . ing Adamns 0719 (Rosie Bush, 900-1/2
. ' 7 \ Monroe Street) : .
Maxine calling Rose, how sre you?
Rosie (After greeting) I got no girl, what am I 8o do?
They come in and welk out -~ they ocome in and
walk out, it's awful,
¥axine That is too bad Rosie, Scme time ago you told
me about a perty who called you up and had a
Madel (Jewish for girl), do you remamber?
. " Bosie . Ko. who 40 you mean? . N ' ~
) : Haxine ) Peggy's sistere ! ) : ;
' Roste : Yes. ' .
Maxine Do you know vho I mean now?
Rosie Ro.
- - Maxine - Jaclgi,hennegru TR : ==
Rosie Oh yes.
Maxine I'11 put him one.
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: Man ealling Rosie, this 1éx;awkins ?;arkina). I hope that
; you don't feel that I abused you. I'm sorry
about that and I want to apologisze.
Rosie Oh that's ell right. In this kind of business
*' you got to cater, you know %0 who, and if you
1T T e T N v e dontt do 1t th@y teke tham ouwt. If m pt - ‘m
girls and they dbring them in the house and they
want to play, its all right with me, but I
N s - can't let them do it here, "
| / - Maxine ) { T thlnk she is méce to blame then -- you Inow. ’
; v/‘ Rosie . I know that, but 1! you don't do {t they ’tah_ ,
B Ny them oute y SRR
. o ' o - it o
This conversation was overheard by Special Agent N. 8. o o
, Harzenstein. i _ R
SEPTEVBER 20, 1936, Outgoing call at 12:27 a.m. call=
: ing Adems 4530,
3 & p - ‘\ ¥axine /7 , Heler are you busy? ' g N 4
: L } . Helen : Not much. I can talk, 'Its kind of alow,‘liko/) s
O : / ) ~ 7 last weeks -~ - ’
P Mexine You can't help that.
b Helen How are you? Tuw's Jennie? S
A - Maxine - She's all right. T stopped in to see her. I
‘ stopped at several places but I'm home now,
! Helen Did you hear froam Lena?
s e Maxine No, Just what I told you. S
Helen I expect to hear from her, I wrote her. P
, thought she would call,.
g E Kexine I was up to the Shelby Hotel tonight. Some -
i ' ; 3 : ) of our friends ceme in, three of them, for their .
S . / ~ New Years Greetings. Our friend is coming - 7
' . back today, you know, Mp, Mayer, he is coming -
! back today.
! Helen I had a couple in today for the first time.
¥ ine Who? So did John, he was kind of worried,
' Eslen No, not them, Mr., Brown. (Likely Art Brown)
Mexine You mean =~ that used to be?
HOlOn Y"O a2V Y
Mexine That don't mean a thing. - S
~ N Helen \ He's here now. . ~j> ; \)
) _ Maxine : ! You mean around there? : N
! _ Helem ) Yeos. ' ~ . S -
- : Maxine Well, just use your own judgement,
: - Helen I dido
. iM-.. .. . _. . ¥axine -- --- Youtre the boss. Whatever you 40 18 o.k¢ - T
After all, we got to tip our hets to them.
Helen It always was there, and 8o I figured it would

be the same way.




Maxine Wasn't nobody in before now?
Helen I asked why he wasn't around here, and he said
be understood somebody else was around here
“‘and they did not want to come in contact, you

s e oy owmw == == Know who I meam, T T T T Ty - TEIF
This conversation was overheard by Special Agent N. 8.
. Harzenstein. \ \ , B g 7
{ ‘ ' ¥ ‘ Y , } * S .
Va SEPTEMBER zSJ 1936. - Outgoing call at 12:31 pem. oall- T
: _ ing Adams 0119, . T
Man calling (Sounded like Benny Aronoft calling) Aska 1f
Jos Roscoe was theree ° N
Man answering He left here about twenty minutes ago. N
Man calling O.Fe
' This conversation wes overheerd by Special Agent E. J. Dowd.
A 3 ) ‘J/ ¥ ‘~ ) ’ \ :"' \ " . / Y
-1 - { ' SEPTRVBER 23, 1936. ) " Outgoing eall at 4:30 p.m. clll— 4 J
TN a2 : ing telephone company, Irene Moss,
*=
J’oe Fretti celling Instructs the telephone compeny that hereafter
e anyone calling for Frettl Brothers should be ~—~
connected with telephone mumber Msin 2913 and
not Main 5412, and that no listinz is to appear
e ; in the telephone book, this number to be kept — - -
' private and unlisted.
R Irene)é(oss (Ste appears to be a friend of Joe Fretti) - g
) Says the operators will be instructed when anyo
i TN S 7 one asks for Fretti Brothers to comnect them - A
= ) ' with Main 2913 and the number 1s not to be
listed or given out and is for information only.
It appears from the above conversation that the Fretti
Brothers, whose telephone number is Main 5412 on which this tap
is being mainteined, is efither installing an additional telephone,
which is to be unlisted, or they are going to discontinue the
use ot l-‘.'ain 5412. ’I’his will be determined later. o .
: ™ ™~ ’
! *' The above conversation was overheard by \Special Agent E, I.
’ Dowd. . ~
ricm e , v e e . e
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Septs 23, 1936 Outgoing call at 7:06 Al Called Mein 0293
Mexine Stella (exchanged greetings)
Stella I was trying to call youy terday, I spoke to Johnmie

O ——— $0daYesssslast night Merig Earrington called me, and I

made an appointment for 4:30 tod
has a chance to got a place and

ay and ‘she told me #hé >. . -
if T want to, she will =

T give me ons-third, She told me it's been a place and -~
{ ; ; thers are girls there, but she couldn't tell me the -
- ) - " pame of i, I told her whenever she's ready to let me .
knowe - - P e /; S e
¥axine Did the party sse her in the Buckeye? - 7 . "
Stella No, he's a dirty bume - ; R A
Maxine You know what I 414, I can't tell you over the phons .~ .

. can you come over hers? I'll se
Stella Lena went out and she expects Vi

nd a cab after youe
rginia down here,

Maxine Jt11 send a cad in one-half hours

- This conversation was overheard by Special Agent N.
the above conversation it appears thet liarie Harrin

S. Harzenstein, TFrom
gton, an'old time '

madam of a house of prostitution, is going to open up another house of

prostitution, and has offered "Stella™, who is at 3
house of prostitution, an interest in same. The lo
plazs is nct knowne _ e e )

11 Iocust Street, a
cation of tke new

Septe. 23, 1936 Incoming ¢all at 7:20 PM
Maxine I want to tell you somethingesesthe former proprietors.. -
Helen Back in tcwn?
Maxinze __ Yes...and & lot of things, I cen't tell you on the
B ‘-.‘ .’ Phon'. \, \\ 7 . ;_ \ " \ v,r
Helen / X Yss, she was here bafore 1fess I)rasn'} here - looking
- things over, maybe, and ovsr to Maiy's asking a lot of ~
information,
Maxine Listen, he better just keep going West,essI don't want

to judge = you know = [ 4idn't ¢
away 80 long ceses I guess there

hink they oould stay
are lots of plaoces

people are willing to sell, and maybe that's what they

‘have in mind, coming backe

Helen A They acted 1ike they thought the place would be run down
N \ and everything, with no help, or nothinge. - L
¥axine They thought they wore selling a lemon, that's why -
- : they thought it would turam out to be a lemon, They
had to leave because of those other people, ‘
Eelen She just called me and thought she would give ms a
e e = - - xibitz, Whet dusiness kas she got, coming im here be fore
noon, and snooping arounde
Mexine They're bad losers. They s01d a gold mine, and they

can't take...o.they were afraid of something else, you

knowe ‘'hey know what they so0lde.
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Helen Did Lena tell you she wanted me to go to a lawyer and
make -an agreement for one year, you kmows

adin s Mexine -~ -~ It's like that place over the saloonsesBill and Sadie .~ryrw~
F Shemn.. They ate their hearts out, too, Hs's burning *
up because he can't take it, He's the least of my
Fa - T vorries., One thing that hurt me whedn we knew the other -~
f t) . party and you were together, he 4idn't even sey Good Luck, )
. © , .+ Lena paid why didn't he 4all np, and,I said becauéo ho N
T ) » bemd&,d. . Prm. & s "’*-* A
Eelen He said bhe should hava given Hary, lnstead 80 they oonl(
have come back in a month or two. - o
Maxine They promised her, dbut they never wounld, :
Helen I go in early tomorrow, coms out for dreskfast Fri&ay at
1:00,.
Maxine Over 0 ssesesvee? :
Helen _ Over to my new house, I*ll talk to you tomorrow aight,
, ' AN Fary is sick and I'm sending bsr homs after lunch, about 10, /
' Yexine 1'11 call you tomofrow night, : !
/ - / ~ // Y / 5h / \\\ . \'\ - B \'\\

The above conversation 28 overheard by Special Agent F. S. Harzenstein.

It is believed the above conversation about the former proprietors being

back in town, refera to Paulinxeinstein and her men, who, afier Agents =~ -~
interviewed PauliQe Neinstain adout two months ago, sold her house of
prostitution, the':ivesrside Fotel, and left Toledo,

. ERERERELERES
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On August 16, 1936, a tap was installed and placed in
operstion on the telaphone of the place of busi-ess of Joe and Ben
rretti, 514 Monroe Street, Toledo, ohio, (The Star Vending Company) »
and Special Agent 5, J. Dowd was maintaining this tap iz an eapty : o ALy
storeroom located at 24 North Erie Street, Toledo, Ohio, arrange- T

_ments having been made with real eatate company for the use of . . o

. this building, grytise. 3 { ‘ ( ) { g, {‘

. > * ' . ’ . . \g w. "

Y On Sepiembder 24, 1936, Special Agent Dowd advised Specidl. R

Agent J. V. Murphy that four men entered the duilding, one havinga = o
Xey to the fromt door; that after he, Agent Dowd, talked to ome of - P
ths men, who was from the Reuben Xealty Compeny, this man stated he" F * .. |
wished to show the building to a prospective tenant. Agent Dowd LT AT
requested the man to come bdack later, and the man stated he would re-

turn on Septemder 25the

" Gompany, with who arraigements bud been mede for Agents' use of the
store building, when Mr. Smith wes with the Lrosby Reslty Compsny, end
Mr. Smith stated they hsve rented the store building to a Toledo cater-
ing company, and if possible would like to have the use of the duild-
ing by September 25th. MNre Snith was informed that Agents woull 4is-
sontinue the use of the storercom, and same would be available to his
tenant on September B5th., Toe Cleveland office was adviesed telephonicelly
trat the tap on bueiness telephone of Fretti brotters was discontipued
on Septembder 24, 1936¢ N T

-7 Agent surphy cormunicated with Wr. Smith of tXe xeuben nealty )
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" Place, Ohio, who stated that o

. 7%h end 16th, 1936, to the Toledo, Ohio, Pol’ce Department, -

Agents working on the Brekid mattier in Cleveland, Ohio,
developed, upon examination of the files of the Cleveland Police
Department, that after the arrest of Wyona Burdette, Paule Harmon
and Gledys Sewyer in Cleveland in the early part of September
1934, the Cleveland Police Department wrote letters on September

attaching a group photograph of the thres above-named women,
and photographs of Fred and Arthur "Doc" Barker, stating that &%

the time of the arrest of Wynona Burdette, Psula Harmon and Gladys =
Sawyer, Wynona Burdette stated that her address was 2331 131st \\
Street, Point Place, Toledo, Ohio; that it is believed that the H%éﬁsﬁ
three women are in some manner connected with the Barker brothersy - ' *
who are wanted {n connection with the Bremer kidnaping. The ~ “:.- ..
Cleveland Police Department requested in their letters to the <'- B

Toledo Police Department that investigation be made at 2831 131st s!flsf:

Street and vicinity in effort to locate Fred and Arthur "Doc
Barkere N

Murphy interviewed Mrs, Fred A.XARuddlph, 2831 131st Street, Point s

s

On September 20, 1936, s§ec1a1 Agents H, B, D11l and J. V.

eptagber 6th or 7th, 1934, two
newspaper reporters, a man from the JQledo Blade énd a woman /
from the Toledo News Bee, whose name she does not know, came to
her home and asked her about Wynona Buriastte and whether or not
she lived at that sddress, and how long she, Mrs., Rudolph, hed .-~
been 1iving there. These reporters, Mrs. Rudolph stated, mentioned
that Wynooa Burdette had been errested in Cleveland, Ohio, and had
given 2831 131st Street as her home address. Mrs. Rudolph stated
that she informed the reporters that she had been residing at -
that address for about a month, end that she did not know the people
who previously resided there, nor did she know shything about them.
Mrs. Rudolph stated this was the first time she hed any information ’
that any members of the Barker gang hall resided et that gddress. \
~ -~ : = L . - e
Mrs. Rudolph further stated that the following day, whieh
she steted was on September 8, 1934, as that was her husband's
birthday, she was up in town doing some shopping and when she
returned in the late afternocon she found a police officer sitting
on her porch waiting for her; that this police officer was in
plain elothes and =ot in unifoinm; that he d1d not state his name
but stated that ha was with the Toledo Police Department and them -
displayed tO her a group photograph of three women, whom she has - - -
since identified as Wynona Burdette, Paul Harmen and Gladys Saw- ¥
yor, snd he steted that these women had been arrcited by the
Cleveland Police Department a day or two before and Wynona
Burdette had given her address as 2831 131st Street, Point Place,
ohio. She stated that she infoi-ad $his offic . that she was Mrse .- .-
Rudolph and her husband was a refrigeration engineer in Toledo;
that she 4id not know Wynona Burdette or the persons who hLad pre-
viously resided at that address. She steted that this police
officer also displayed to her photographs of two men whom she has

since identified as Fred end Arthur "Doc" Barker, and she informed
the officer that she did not know the men.
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Mrs, Rudolph further steted that subseguent to the
visit of the police officer on September 8, 1934, she was iuformed
by her métghbor, Mrs, William¥Siek, Jr., who resides at 2823 131st
Street, which is pnext door, thet on the night prior to September
8th, two plain clothes police officers of the Toledo Police

‘Department, whose names ske did not know, called at her, Mrs,” =% %

. next door at 23831 131st Street, and she, Mrs, Siek, informed them

.t

Siek's, home about midnight and made inquiry as to who resided

that Mr. and Mrs, Fred A. Rudolph and daughter resided there; 7

that these officers reguested use of her, Mrs, Siek's, telephone. N

and atteapted to cell her? Mrs, Rudolph's hame, but it appeared = - _ -~

they were unable to get anyone to enswer. Mrs. Rudolph stated, -
however, that she does not belleve they attempted to call her = .
telephone, as she has an extension telephone in her bedroom amd - =,
had they called ahe would certainly Lave heard the telephone ringe .
Photograph of Captain George Timiney was exhibited to Mrs.

Rudolph, but she stated she was unable to identify same as being

a photogreph of the police officer who called on her on the

afternoon of Septamber 8, 1934, — = RN

". \ . 3 ’ - \ // \ "/ \ . \

- Mrs, Rudolph steted that when a raid was made on her home  /
in the latter pert of Jenuary, 1935, by Deputy Sheriffs and Folice ~
Officers of Toledo, Ohio, Sheriff James O'Reilly was not present

on the raid; that the deputy sheriffs end police officers asked

her 1? she knew who they were looking for and she informed them

ske should know by now as there hed been a number of inquiries

made about some women and the Barkers having lived in that house,
also that she presumed that they were looking for Earpis and they
said they were; that she informed them that she knew nothing

about these persons and they were free to search her house, which
they did, even to looking into the attic, after their attention t)

" had been called to the fact that they had overlooked the attic

in their search. Mrs. Rudolph stated that she never knew that
Harry Campbell had ever lived irn the same house she is occupying
and her first information in that regard was read in the news-
papers after Harry Campbell had been apprehended in Toledo in
the early pert of May 1936, Mrs. Rudolph stated that after the
raid was made on her home in the latter part of January 1936,
she went to Sheriff O'Reilly's office and told him that she had
been residing at her present ediress for the past six or seven
months and knew nothing about the previous occupants of the house;
that the house was vacant about a month before she moved in and
she does not know what became of the former occupants; that she

" wanted scme essurance from the sheriff that she would not be

bothered with eny further raiding parties looking for Karpis and
his associates; that the sheriff stated he was unable to assure

her that she would be bothered further as orders were orders. S

She stated@ that she asked Sheriff O'Reilly where he obtained his
information that Karpis was at her home when the raid was made
and he would not give the name of his informant, but stated that
the information came from a taxi driver and restaurant owner in
the vicinity of her home. Mrs. Rudolph stated that she has no
{iea who the restaurant owner might be as there is no restaurant
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in that {rmediate vicinity, but she is of the opimion that the
taxi 4river was Mr. Drew, her next door neighbor, who formerly
operated a private taxi cab, She steted she has been unable to
_verify her belief, however,

TR T T T TN TR SRR IR

Efforts were made by Spgcial Agents J, V. Murphy and

H. Be Dill to contact Mr. Alber¥ Drew at his home at 2841 - 1S1st ,
Street, Point Plase, Ohio, put Agents were informed by Mr, Drew® "
wife that he was seldom hope during the day in view of the fact }

that ha was working for the PAA at the present time; that he works .
on Monday, Tussday and Wednesday, and also Thuraday; that she did e
pot know the location of the project on which he was working, but

that she felt sure he would be home over the weekend, He will be
{nterviewed regarding his knowledge of this matter at a later date.

: FPTIIeY 2

;"v— -

. Vs _ Mrs, Williem Siek, 2323 = 13lst Street, Poimt Place,
: { " ohio, was interviewed at her resi@ence by Special Agents Hs B. /
\J e Di}l and Jo V. Murphy on September 21, 1936, She stated that om

September 7, 1934, about midnight, two detectives from the Toledo ~

A Police Department, called at her home and made inquiry as to who

s - - was living next door at 2831 - 13lst Street, and she informed .. . - -

them thet Mr. and krse. Fred Rudolph and daughter, Dolly, resided

there; that these detectives told her they were looking for the

, . Barkers, who were wanted in connection with the Bremer kidneping

é case, and the Toledo police were advi sed by the Cleveland police

2 that the three women they had arrzsted at Cleveland bad given

-- . their address as 2831 - 131st Street, and it was belisved that =
’ \ these women were connected with the Barkers. Mrs. Siek atated kheu'\

/ detectives informed her they had looked over, the garage at 283} = J

1318t Street and found the motor of the eautomodile in the garage . -

was still warm, She stated these detectives appeared to be

frightened and nervous, and asked her if the Rudolphs were home

end what their telephone number was, and she looked up the telephone

pumber of Mr. Rudolph and gave it to the detectives, and one of the

detectives picked up ber telsphone and from all appearances attempted

to call Mr, Budolph, but stated ke was viable to get any one to answers

She stated that she and members of her family later discussed the at-

~ . “tempt of the detéctives to call Mr, Rudolph by telephons, and as they
\} ' ¥new the FKuddphs were h- .6 and likely }n bed, they doudbted whether
. the detectives astually put through the call to Mre Rudolp.b's $ele-
phones .
- Mrs, Siek stated to Agents there was a large picture of _ .. . .

Wynona Burdette in the newspaper that dey, and the detectives pointed
to the picture and asked her if she recognized that women, and she
told them she did not. Mrs. Siek stated that she did recognize the
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_ _ photograph of Wyngna Burdette as that of a woman who lived at 2831
131st Street, prior to the tims the Budolphs moved In to that ads 7.7 =
dress, but she d18 mot care to tell this to the detectives.” T

_ - . « . B
Mrs, Siek stated that no newspaper roportef ever came to 5
' her home and made inquiry abf}‘xt this mtf/or. L. ;, " 4 ’
. 7 - . , L . &

The information given toc Agents by Mrs. Siek was ocorroborae
ted by her son Buddy, who, in addition to the abdove, stated that om .
the pext day, which was Saturday, September 8, 1934, two Toledo o
detectives came to the house as he was about to leave, some time
between two and four P, M., and asked him who lived next door -
283] ~ 131st Street and he informed them that Mr, and Mrs. Fred
Budolph lived there, and they asked when the Rudrlphs would be home,
end he stated he 414 not know; that the detectives left eand he 41d4. - -
pot pay any further attention to them, a8 he wes leaving to go to x/
town, and was the only one at his home at the time, Buddy further
. st:=ted that these two detectives were not the same two who were at -
his homs the night before, and he docss not know who any of tham were,
— He stated that all four of these men were tall and slender andwere . _
betweesn the ages of 35 and 40 years. Both Buddy and his mother, Mrs.
Siek, were shcwn & photograph of George Timiney, and both stated they
did not believe he was one of the men who came to their home on the
two occasions, September 7 and 8, 1934, T ST T T
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Reference is mmde to the report of Special Agent 8. K.
McKee, d=ted at Cleveland, Ohio, September 8, 1936, wherein it 1s
set out on page seven that records of the Cleveland Police Depart-
mont reflect that om or about September 6, 1934, the Toledo, Ohio -~/ 77a .-
Police Depertment was requested to be on ths lookout for Fred Barker =
and others wanted for the x1lling of C. R.X{elly, Sheriff of Howell

' County, Missouri, on Ds cber 19, 1951; that they ahould be on the 7

lookout for l%ord coupe bearing\licensse §C-2127¢, 1isted to Alfred Go )
‘Bpadford, 321 Jefferson Avenue, T ledo, Obio, as ¥rea zarker might be -z~ .
he occupant of this car, B T T B

. = . .
. g . L Y g e )
- i ; - - T "ff,, e - tu;:s <

At the request of the Cleveland office, Special Agents ~ :
H, B, Dill and J. ¥, Murphy, on September 19, 1936, conducted ime -~
vestigetion at the Luces County Automodile Registration Bureau,
403 Michigan Avenue, Toledo, Ohio, where Mr. E, M. Bowland, Deputy
Clerk, was interviewed and sacured his records covering ttis auto-
mobile, There is on file at the registretion bureau a duplicate ocopy R
of sworn statement of ownership sh.«ing that Alfred G. Bradford, ad- t
dress 321 Jefferson Avenus, Toledo, is the €rue and lawful owner of -
1934 Word Coupe V&, motor #615739. Attacbed to this swo tatement
of ownership is invoice #2721, dated February 17, 1934, o &V,
Auto Seles Compeny (Ford), 827 West 35th Street (city mot shown, Bu¢ . . . — -
believed to be Cleveland, Ohio), salesman = Gregory, mede out to Alfred
G. Bradford, 6708 South Constance, Chicego, Illinois, covering one
Model 40, 1934 D, L. coupe - black (Ford coupe), motor #615739, amount
$676¢00, This invoice also states that radio was installed at cost of =
$67,50 and aerial installed at cost of 46,00 Mr, Bowland stated the
sworn statement of ownership was evidently based on this invoice, al-
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